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održana 19. srpnja 2016. godine 

 

 

 

 

 

Pazin, 19. srpnja 2016.  



ZAPISNIK 

sa 32. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 19.07.2016. godine (utorak), u dvorani  

ISTRA Spomen doma u  Pazinu . 

 Sjednicu je u  10,08  sati  otvorio  VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 

županije (IDS), koji je sjednici i  predsjedavao. 

 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije, Istarskog  

župana dr. sc. Valtera Flega, zamjenicu  Župana, pročelnike i  sve druge  suradnike i 

djelatnike  Istarske  županije, koji su prisutni  sjednici, pozdravlja i  sve druge prisutne koji  

sudjeluju u  radu ove  sjednice i  goste,  predstavnike  javnog informiranja 

PRISUTNI – ODSUTNI                                            

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni  

3. Elvira-Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni  

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
IDS-HNS-Zeleni  

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni  



17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  

18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni Odsutan (O) 

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Božo Duras 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Vedrana Gregorović 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
ID 

 

26. Daniel Mohorović 
SDP -SDSS- SDA Hr  

27. Tanja Vrbat 
SDP -SDSS- SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
HSU-HSLS  

29. Branko Ružić 
ID  

30. Mladen Premuš 
HSU-HSLS Odsutan (O) 

31. Mirjana Galo 
SDP -SDSS- SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
HSU-HSLS  

33. Maja Šarić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

35. Bojan Skočilić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

36. Nikola Dobrila 
ID  

37. Miljenko Koroman 
SDP -SDSS- SDA Hr  

38. Milka Kević 
HSU-HSLS  

39. Marino Roce 
HDZ   

40. Ivica Butorac 
HDZ   



 

OSTALI PRISUTNI : 

Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 

VALERIO DRANDIĆ,  načelnik  Županijske uprave Istarske županije 

VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 

MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 

IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 

SLAVICA BENČIĆ,  pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 

JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 

GORDANA KLIMAN DELTON; pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za decentralizaciju, 
lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje  i gradnju  IŽ,  

LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice Upravnog odjela za  gospodarstvo IŽ, 

MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 

SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, 

NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 

PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu  
Istarske županije,  

PATRIZIA BOSICH, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
integracije IŽ, 

DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana Istarske županije,  

SLAVICA JELOVAC, ravnateljica Tekop Nova Pula 

 Prema prikupljenim evidencijskim listićima sjednici prisustvuje 38 vijećnika, pa 

Skupština ima potreban kvorum za  održavanje  sjednice i donošenje pravovaljanih  akata. 

 Prelazi se na utvrđivanje dnevnog  reda. 

41. Željka Hrlić 
HDZ    

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ  Odsutna (O) 

43. Nansi Tireli 
Hrvatski laburisti – Stranka rada Odsutna 

44. Mario Radešić 
Istarski laburisti  

45. Ticijan Peruško 
Naprijed Hrvatska – Progresivni 

savez 

 



 PREDSJEDNIK predlaže dopunu dnevnog  reda kako  je i  najavio da se doda točka 

25. dnevnog  reda – Prijedlog Odluke o  povjeravanju ovlaštenja Gradu  Poreču za davanje 

koncesija na pomorskom dobru, čime se Skupština suglasila. 

 Pošto nije bilo  drugih  prijedloga  za  nadopunu dnevnog  reda daje  predloženi 

dnevni  red sa nadopunom na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština 

jednoglasno za 32. sjednicu Skupštine IŽ usvojila slijedeći 

     DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 31. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika prijedlozi i informacije 
3. Izvješće o obavljenoj reviziji za 2015. godinu 
4. Prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2016. godinu 
5. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2016. godinu 
6. Prijedlog Odluke o proglašenju Biciklističkog puta PARENZANA 
7. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Istarskih ljekarni o kupnji građevinskog zemljišta za potrebe izgradnje ljekarne u 
Vodnjanu 

8. Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja općini Fažana za davanje koncesije na 
pomorskom dobru 

9. Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ 

10. Prijedlog Odluke o davanju Lučkoj upravi Poreč na privremeno upravljanje i korištenje 
lučkog područja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ na području Grada 
Poreča 

11. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje prostora Glazbenoj školi Ivana Matetića – 

Ronjgova Pula i Gimnaziji Pula 

12. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
osnovnog školstva za 2016.godinu 

13. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 
srednjih škola i učeničkih domova za 2016.godinu 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i srednjih 
škola, te učeničkih domova Istarske županije za 2016. godinu 

15. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2016. godinu 

16. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaštitne radionice Tekop Nova 
Pula za 2015. godinu 

17. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Zaštitne radionice Tekop Nova Pula 
18.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju potpredsjednika Odbora za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

b. Prijedlog Rješenja izboru potpredsjednika Odbora za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo 

19.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za financije i proračun 
b. Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za financije i proračun 

20.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca 

NOR-a i branitelja Domovinskog rata 



b. Prijedlog Rješenja izboru člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-
a i branitelja Domovinskog rata 

21.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Odbora za međunarodnu suradnju i 

europske integracije 
b. Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za međunarodnu suradnju i 

europske integracije 
22.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Komisije za pitanja i zaštitu prava 
autohtone talijanske nacionalne zajednice 

b. Prijedlog Rješenja o izboru člana Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone 
talijanske nacionalne zajednice 

23. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj 
24. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Umag-Novigrad 
25. Prijedlog Odluke o  povjeravanju ovlaštenja Gradu  Poreču za davanje koncesija na 

pomorskom dobru. 
 
     ORDINE DEL GIORNO 

1. Verifica del verbale della 31a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Relazione sulla revisione svolta nel 2015 
4. Proposta delle Seconde modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana 

per il 2016 
5. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta delle prime modifiche e 

integrazioni del Piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il 2016 

6. Proposta di Delibera sulla proclamazione del Percorso ciclistico PARENZANA 
7. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera del Consiglio 

d'amministrazione delle Case istriane della salute sull'acquisto di un terreno 
edificabile per le esigenze legate alla costruzione della farmacia a Dignano   

8. Proposta di Delibera con cui si affida al Comune di Fasana la facoltà di assegnare 
concessioni sul demanio marittimo, 

9. Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo ai fini 
dello sfruttamento economico del porto a destinazione speciale – Porto sportivo 
„Poreč“ 

10. Proposta di Delibera con cui si concede all'Autorità portuale di Pola la gestione e 
l'utilizzo provvisorio della zona portuale del porto a destinazione speciale – porto 
sportivo „Poreč“ sul territorio della Città di Poreč - Parenzo 

11. Proposta di Delibera con cui si concede l'uso dei vani alla Scuola di musica Ivan 

Matetić Ronjgov Pola e al Liceo di Pola  

12. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni 
decentrate delle scuole elementari per il 2016 

13. Proposta di Delibera sui criteri, le misure e le modalità di finanziamento delle funzioni 
decentrate 
delle scuole medie superiori e delle case dell'alunno per il 2016 

14. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'approvazione del 
Piano delle uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi da ricambio e dei servizi per 
la manutenzione corrente e degli investimenti nelle scuole elementari e medie 
superiori e nelle case dell'alunno della Regione Istriana per il 2016 

15. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull’approvazione del 
Piano delle uscite per l'acquisto dei beni prodotti a lungo termine e ulteriori 
investimenti nei beni non finanziari per le scuole elementari e medie superiori della 
Regione Istriana nel 2016 



16. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dal 
Laboratorio Tekop Nova - Pola per il 2015 

17. Proposta di Provvedimento di nomina del Consiglio d'amministrazione del Laboratorio 
Tekop Nova Pola 

18.  
a. Proposta di Provvedimento di destituzione del Presidente del Comitato per 

assetto territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia, 
b. Proposta di Provvedimento di nomina del Vicepresidente del Comitato per 

assetto territoriale, la tutela ambientale e l'edilizia, 
19.  

a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per le 
finanze e il bilancio, 

b. Proposta di Provvedimento di elezione del membro del Comitato per le finanze 
e il bilancio, 

20.  
a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per le 

questioni dei combattenti antifascisti della LPL e dei difensori della Guerra 
patriottica 

b. Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato per le 
questioni dei combattenti antifascisti della LPL e dei difensori della Guerra 
patriottica 

21.  
a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro del Comitato per la 

cooperazione internazionale e le integrazioni europee 
b. Proposta di Provvedimento di nomina del membro del Comitato per la 

cooperazione internazionale e le integrazioni europee 
22.  

a. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro della Commissione per 
le questioni e la tutela dei diritti della comunità nazionale italiana, 

b. Proposta di Provvedimento di nomina del membro della Commissione per le 
questioni e la tutela dei diritti della comunità nazionale italiana, 

23. Proposta di Provvedimento di nomina del Consiglio d'amministrazione dell'Autorità 
portuale Rovigno 

24. Proposta di Provvedimento di nomina del Consiglio d'amministrazione dell'Autorità 
portuale Umago-Cittanova 

25. Proposta di Delibera con cui si affida al Città di Parenzo la facoltà di assegnare 

concessioni sul demanio marittimo. 

 AD – 1 Verifikacija zapisnika sa 31. sjednice Skupštine Istarske županije 

 Skupština je  bez primjedbi jednoglasno verificirala 
 
     Z A P I S N I K 
 
  sa 31. sjednice Skupštine Istarske županije 
  
 AD – 2 Pitanja vijećnika prijedlozi i informacije 
 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja najavili su se vijećnici:  Elvira Krizmanić Marjanović, 
Daniel Mohorović, Davor Komar, Silvano Hrelja, Sandra Ćakić Kuhar, Marino Roce, 
Zdenko Pliško, Damir Kajin, Branko  Ružić. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, HNS, naglašava  da se njeno pitanje odnosi na 
Pulsku, odnosno  Županijsku  bolnicu:  kavo je  sada trenutno  stanje gradilišta, u kojoj je 
fazi izgradnja, da li će se poštivati svi  rokovi za  dovršenje  bolnice. 



 VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave IŽ,  naglašava da je njegov  
odgovor  na postavljeno pitanje zapravo  nastavak  Informacija  koja  se više manje daje 
na svakoj  sjednici ili pokušavamo vas objektivno informirati o  stanju   radova na 
izgradnji nove  Opće bolnice u  Puli za koju je  više nego primjetno  da su  jako   
primireni, da je broj djelatnika na gradilištu  vidno  manji od onog koji  je nekad bio i  da 
se  radovi  odvijaju jednim osporenim  tempom. Ne možemo  kriti da na gradilištu ima 
problema, da se radi o  jednom  prijelomnom trenutku kada se zapravo na gradilištu  
uvodi jako puno kooperanata, obrtnika, pa je ovo  trenutak kada  se započinju  radovi  na 
unutarnjem uređenju, instalaterki radovi, podopolagački  radovi, keramičarski radovi i  svi 
oni koji  iziskuju  čitav niz  kooperanata. To znači čitav niz ugovora i ugovornih  odnosa 
kod kojih  očito ima problema. Prošli put smo  rekli  da smo  možda i  sami  dio problema, 
jer smo činili dosta izmjena na projektnoj dokumentaciji, koji  su onemogućavali neki  
veliki  zamah građevinaru. Danas možemo  reći  da smo  sa svim promjenama završili, 
da smo  sve usuglasili, predali na  gradilište i manje više nismo dio problema. 
 Jednako  tako  želim vam reći  da  sa Građevinarom vrlo  intenzivno  surađujemo i 
dogovaramo  se sa ciljem da se gradilište  ponovno  razmaše i  aktivira onako  kako je 
funkcioniralo od početka  godine, odnosno od  početka građenja  same konstrukcije  
bolnice. Kad kažem da se zalažemo  mislim  da su  to intenzivni sastanci  na kojima je 
gotovo  redovno prisutan  ministar, Župan, kompletno  rukovodstvo bolnice i  svi ostali  
koji  smo involvirani u taj  posao. Mislim da smo u ovom  trenutku negdje na kraju 
otklanjanja  svih nesporazuma i  barem sam ja  uvjerenja  da bi negdje u  narednih  
desetak  dana gradilište  trebalo  ponovno  živnuti onako kako je  to bilo i  do  sada. 
 Moram napomenuti  da bolnica uredno  vrši sva plaćanja, da  ima u  potpunosti 
osigurana  sredstva. Moram pohvaliti i  ministra Nakića i  Ministarstvo  koje nam je u  
jednom  vrlo  kratkom roku uspjelo riješiti  zaostatke od  gotovo godinu  dana, nisu  do  
kraja bili  regulirani  naši krediti i jamstva. Te su  odluke  donesene na zadnjoj  sjednici 
Vlade. i  sada u  cijelosti   raspolažemo sa 600 milijuna kuna. kredita, što znači  da novci  
nisu problem situacije na gradilištu. Problem su u ovom  trenutku isključivo problemi 
Zagreb gradnje i problemi  odnosa  sa kooperantima za  koje mogu  ustvrditi  da je  
rješenje pri  kraju. Vjerujem da ćemo  se vrlo  brzo se uvjeriti  da će   radovi  krenuti 
onako kako svi  želimo. 
 DANIEL MOHOROVIĆ, SDP, ima dva pitanja.  
 Prvo  pitanje je vezano uz  domove umirovljenika, kojih je osnivač Istarska  županija, 
pulskog, novigradskog, rovinjskog i  raškog doma umirovljenika. Odluka o  zaduživanju 
danas je na dnevnom redu. Zanimaju  ga po stavkama   ulaganja  koja su  bila u  
dosadašnjem  tijeku  mandatnog  razdoblja i koja se planira sada sa 2016/17/18. 
odnosno 2019. godina po  stavkama, po  namjeni po  domu, a u  tom kontekstu i kolike 
su  liste čekanja u tim domovima, razdoblje čekanja po domovima i  koliko se računa 
smanjiti lista  čekanja, odnosno razdoblje čekanja na  uslugu  smještaja. 
 Drugo pitanje. 
 Prošli put je  Župan spomenuo projekt pomoćnika u  nastavi, rekao je  da će  sve 
učiniti  da  se on nastavi, pa  me zanimaju  detalji tog  projekta, kako  će se zatvoriti 
financijski  dio, koliko  učenika i koliko pomoćnika u  nastavi  će biti u tom projektu. 
 
 ŽUPAN IŽ, zahvaljuje vijećniku  Mohoroviću  na postavljenom pitanju i  naglašava da 
će pokušati odgovoriti  što točnije  i s više argumenata  na prvo  pitanje,  a pročelnica  
Upravnog  odjela  za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu IŽ, će odgovoriti egzaktno na 
drugo pitanje.    
 Kada govorimo o  domovima za  starije i  nemoćne osobe, dobro vi kažete, ove i  
slijedeće godine, planiramo značajna ulaganja u 4 doma umirovljenika. Govorimo o  
Domu za  starije i  nemoćne osobe  «Alfredo Štiglić» u Puli, Domenigu  Pergolisu u  
Rovinju, o domu u Raši i  Novigradu. Vjerujem  da će na slijedećoj  sjednici Vlade 
27.07.2016. godine, kako i imam obećanja i  Vlada dati zadnji korak koji se tiče 
suglasnosti na kredit Istarske županije od  22.000.000,00 kuna, iz  kojih želimo ulagati  
sredstva u tri segmenta u 4 spomenuta doma. To su : projektna dokumentacija za  



nadogradnju, energetska obnova, certifikacija postojećeg  stanja, te  dizanje standarda 
korisnika. Do  sada smo  učinili  slijedeće. U  «Alfredu  Štigliću» sa 3.200.000,00 kuna 
zajedno sa  Fondom za zaštitu okoliša i  energetsku učinkovitost, praktički izolirali dom i  
radovi  su za dva tjedna gotovi. Pripremili smo projektnu  dokumentaciju za nadogradnju 
doma «Alfredo Štiglića» za  72 nova mjesta u  stacionarnom dijelu plus u  dnevnom 
boravku. Imamo građevinsku dozvolu za dom Domenigo Pergolis u  Rovinju, gdje  želimo  
negdje u  desetom mjesecu ići na objavu  javnog nadmetanja za  45/6 novih korisnika, 
odnosno  za  nadogradnju doma «Domengo Pergolis» zajedno  sa Gradom Rovinjom u 
odnosu  50:50 ,  što znači  da svaki trebamo osigurati po 15 milijuna kuna kako   bismo 
dobili  nove kapacitet u Rovinju. U  Novigradu i Raši situacija je  slična. Napravljen je  
projekt  energetske  obnove. Idemo prema Fondu i  vjerujem da ćemo kao i za dom 
«Alfredo  Štiglić» dobiti  40 %  sredstava od  Fonda, ali  naših je, naravno, 60 % 
sredstava. Sve to  skupa će doprinijeti  novih  120 mjesta, smanjenju liste čekanja, ali 
najveći problem je  činjenica da novi  korisnici, nevažno  da li govorimo o  ovim ili  drugim 
domovima ili govorimo o domu koji je izgradio   Grad Buzet, Umag, Poreč, sutra Labin ili  
Pazin, ne ulaze u  mrežu  Ministarstva socijalne skrbi, prevedeno, nije cijena za  korisnika 
2.100/200 kuna, nego ekonomska od  6.800,00 ili  7.000.00 kuna. I  tu  nastaje  glavni 
problem. Ja sam  tražio prije  osam mjeseci već  kod bivše  ministrice prijem da o  tome 
pričamo i  da  sva nova  mjesta koja  se otvaraju u domovima u  Istri  uđu u  mrežu. 
Naravno, da nisam dobio  termin. A od  sadašnje ministrice primio  me je  zamjenik i 
cijela  ekipa, gdje  smo  predložili  i  predstavili cijeli  taj  problem, jer je  čak  
jednostavnije, ja  bih  rekao  izgraditi  dom, a to  mogu  reći  kao  jedan bivši  
Gradonačelnik, nego  nakon toga financijski  održavati taj  isti  dom. Ja  mislim  da je  to  
jedna potpuno  neprihvatljiva situacija, jer ne želimo  graditi domove novcima naših  
poreznih  obveznika, a da sutra u  iste mogu  doći samo bogati  ljudi ili stranci  koji  nisu  
participirali u  punjenju  proračuna, a kojima je  tih  1000,00  euro u Istri,  vjerujete, vrlo 
jeftino. Iz tog razloga  jedino  rješenje biti  će  da se ta famozna uredba od 2001. godine 
kada je  zaustavljeno širenje  mreže promjeni  na način da  i  ostali  kreveti, ostali  
korisnici, ostali  domovi, koji imaju  kapacitete nakon 2001. godine uđu u  mrežu kako   bi  
Ministarstvo  sufinanciralo i  kako  bismo imali po korisniku  istu cijenu, nevažno  da li  je 
on  već u  postojećem domu u Novigradu ili  sutra u  novom dograđenom negdje  domu 
kako  bi  praktički iz  iste penzije istoga  plaćali. Danas imamo  situaciju  koja  je dosta 
čudna, ja ću  reći,  gdje jedan Buzet, jedan Umag, jedan Poreč , ne dobiva  ni  jednu  
kunu od  Ministarstva. Dakle, ja  više ne želim  elaborirati sve te stvari. Egzaktan broj oko 
listi  čekanja nije problem dobiti, nažalost, on je enorman i  predugačak,  upravo iz  
razloga, jer nema kapaciteta. Zato  želimo  tih  120  mjesta proširiti, izgraditi, hoćemo, 
znam da je to  premalo. Radimo  na  vaninstitucionalnoj  skrbi, radimo  na dnevnim 
boravcima, na pomoći u kući i  na svemu  onome što mi  možemo  raditi, ali vjerujte jedva 
čekam da sura bude  formirana nova Vlada, da postojeća ili  nova ministrica  konačno 
shvati  kako svi korisnici koji  imaju istu  penziju  trebaju imati i iste uvjete u  istoj  mreži  
domova u  Republici  Hrvatskoj. 
 
 PREDSJEDNIK, daje riječ Patrizi Bosich, pročelnici Upravnog odjela za 
međunarodnu  suradnju i  europske integracije IŽ, da odgovori  na drugi  dio pitanja. 
 
 PATRIZIA BOSICH, ističe da je Istarska županija, odnosno Upravni odjel za  
obrazovanje i Upravni odjel za međunarodnu suradnju i europske integracije  IŽ zajedno  
su po treći put kandidirali projekt na natječaj osiguravanja pomoćnika u  nastavi 
učenicima s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim, srednjoškolskim, odgojno-
obrazovnim ustanovama. Projektom Mozaik 2 za  školsku  godinu  2016/17 prijavili  smo  
Ministarstvu znanosti i obrazovanja potrebu za 57 pomoćnika koji  će pomoći pohađati 
školski program za  58 učenika osnovnih i  srednjih škola u  kojima je Istarska  županija 
osnivač. Ove smo  godine prijavili samostalno projekte, samostalno za  škole, kao što 
sam jučer rekla, čiji je osnivač Istarska županija, Grad Pula je zajedno sa ostalim  
gradovima prijavio je i druge projekte i zajednički  smo  radili na tim prijavama. Ukupni 



iznos  sredstava koji samo prijavili na   natječaj iz  Europskog  socijalnog  fonda je 
3.266.000,00  kuna, bespovratna  sredstva iznose 2.000.000,00 kuna, a to je  bio 
maksimum koji je Istarska županija  mogla kandidirati u  odnosu na odredbe natječaja, 
koja je definirala maksimalni iznos za  pojedinog  prijavitelja u  maksimalnom iznosu  od 2 
milijuna kuna, što u  našem projektu od 3.266,00 odnosi se na  61 % bespovratna  
sredstva za  ovaj  naš projekt. Ostatak  sredstava koji  će Istarska  županija sufinancirati, 
odnosi se na vlastita sredstva i  još ćemo  kandidirati dio  sufinanciranja  na Fond za 
sufinanciranja 2017. godine. 
 U skladu s odredbama natječaja 90 % tih sredstava, ukupno proračuna projekta 
odnosi se na financiranje isključivo rada pomoćnika, odnosno 90 %  tih  sredstava odnosi 
se na  plaće pomoćnika i  na  sva prava koja imaju  temeljem kolektivnog  ugovora. 
 DAVOR KOMAR (IDS), ima dva pitanja. 
 Prvo je pitanje za Upravni odjel za turizam, a vezano je  uz  natječaj projekt Turizam 
bez  barijera s naglaskom na uređenje, odnosno pristup plaži  osobama s invaliditetom.  
 Drugo  je  pitanje, odnosno više zamolba, gospodinu  Županu, za  pomoć, a vezano 
uz financiranje sportskih  udruga  osoba s invaliditetom  u Istarskoj županiji u  2016. 
godini. 
  Odlukom ove Skupštine odobren je amandman i  povećan dio  sredstava, iako   
skromna sredstva, za više od 300 % našim sportskim klubovima osobama s invaliditetom 
putem Sportske zajednice Istarske županije. Međutim, ne poštuje se odluka  na način da  
umjesto 68.000,00 kuna  koja  su  namijenjena za  sportske klubove samo  20.000 kuna 
je Savez  sportova  Istarske županije  namijenio  za to, dok se  40.000,00 kuna namijenio  
za sportske  stipendije, čime su ustvari uštedjeli  40.000,00 kuna u jednoj  stavci u  
drugom  proračuna. Tako , sportski rečeno,  sportski  klubovi, osobe s invaliditetom, nisu  
dobili ono što  je  njima namijenjeno i  nije poštivana odluka ove  Skupštine. Moji je 
prijedlog  da se pokuša utjecati  na  Sportsku zajednicu  Istarske županije da se  ta  
sredstva utroše onako  kakva je  namjena ili  pak, ako tako  ne bude išlo, ja sam pokušao 
s njima više puta  razgovarati, ako  ne ide  tako, onda neka se to putem Upravnog odjela 
za sport  raspiše javni  natječaj, neka se rebalansom ta sredstva daju  Upravnom odjelu 
ili neka se nađe  neki  drugi  način. U  svakom slučaju ta odluka  nije  poštivana i  
sredstva nisu  došla tamo  gdje su  namijenjena. 
   
 PREDSJEDNIK, postavljena su  dva pitanja. Na jedno  će odgovoriti  gospođa Nada 
Prodan pročelnica  Upravnog odjela za  turizam IŽ. 
 
 NADA PRODAN MRAKOVIĆ, na temeljima Master plana turizma 2015.-2025. godine  
i  na temeljima Regionalnog programa uređenja i upravljana morskim plažama, a sa 
ciljem uklanjanja arhitektonskih barijera i prilagođavanje pristupa plažama, te pristupa i 
kretanja osoba sa invaliditetom i sa smanjenom pokretljivošću i prilagođenost  drugim 
ranjivim skupinama, te sa ciljem podizanja i  kvalitete turističkog proizvoda  i usluga to  
jest konkretno plaža,  proizvoda  sunca i mora i unapređenja  javne turističke 
infrastrukture, Upravni odjel za  turizam zajedno  sa Upravnim odjelom za  održivi  razvoj, 
formirali  su, napravili  su  javni poziv programa poticanja uređenja plaža u  2016. godini 
upravo  na temu  Turizam bez  barijera. Dodjeljuju se bespovratna sredstva za uređenje 
plaža i  kao što  sam prije   rekla i  otklanjanja  arhitektonskih barijera na plažama. 
Otvoren je  natječaj do  31.012. te jest kandidature se zaprimaju kontinuirano  do   
iskorištavanja sredstava predviđenih u proračunu te iznos  od 400.000,00 kuna. To je u 
principu više - manje  vezano za ovaj  natječaj. Ukoliko imate kakvo  pitanje  stojim na 
raspolaganje.  
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje pročelnici  Nadi Prodan Mraković na odgovoru. 
 Daje riječ Županu  da odgovori  na  drugo pitanje. 
 
 ŽUPAN, kaže da će odgovoriti na pitanje koje je vijećnik Komar završio  riječima 
«Treba naći  način». Ja ću reći da kada nešto želiš onda nađeš način, a kada  nešto  ne 



želi, onda nađeš opravdanje. To je situacija naše Zajednice i  to je  situacija  gdje ja  
mogu  jedno  veliko  nezadovoljstvo iskazati  radom i odlukama  zajednice, ali  da ne 
globaliziramo  već  da fiksiramo stvari, ne Zajednice, nego  predsjednikom i  tajnikom, koji 
ovim činom nisu  poštivali  odluke vas vijećnika. Ja mislim da je  to  nepoštovanje prema 
vama, prema odlukama ove  Županijske  skupštine i  apsolutno  vam dajem za pravo, 
dajem  vam podršku i  samo  vam  kažem da ću osigurati  da se vaše odluke u  
budućnosti  u  Zajednici  budu  primjenjivale i  poštivale.   
 
 SILVANO  HRELJA, HSU, ističe da s obzirom da je osobno u temeljima pri stvaran ju  
TEKOP NOVE sudjelovao kao tadašnji sindikalni  čelnik, a i  kao zastupnik bio  angažiran 
prošle godine, pri  čemu zahvaljujem gospodinu Županu na angažmanu i pročelnici i 
gospođi  Loredani  Brgić, oko dobivanja određenih sredstava za preseljenje  Tekop Nove, 
pa ga  zanima u kojoj je fazi  preseljenje iz prostora Arena Trikotaže u stečaju  na novu  
lokaciju, kako to  napreduje. Čujem da ima nekih problema sa Centrom za vještačenje, 
profesionalnu rehabilitaciju i  zapošljavanje osoba  s invaliditetom, međutim, to  možemo  
jedino  riješiti u novoj Vladi, jer ovi  su  nešto pogrešno  shvatili oko  tog  projekta. Prema 
tome zanima me kako  svari tu  stoje. 
 I drugo pitanje, zanima me do  kuda je  gospodin Župan došao u pregovorima  sa 
Hrvatskom radio televizijom, jer imamo problem  da plaćamo  nešto  što ne koristimo. 
Imamo televizijski  signal ometan od talijanskih televizijskih  stanica, a bili  smo ovdje  
razgovarali  da ukoliko nešto  ne konzumiramo, a plaćamo, da li  postoji  mogućnost 
pojačavanja  našeg  signala. Činjenica je da se Župa obvezao porazgovarati sa Upravom 
Hrvatske radio  televizije. 
     
 Mrs. sc. LORENA BRGIĆ, Upravni  odjel za  gospodarstvo  IŽ, kaže da  će se tema 
Tekop Nova na današnjoj sjednici  provlačiti tri  puta, ali ovo je   prvi put. Projekt 
rekonstrukcije je krenuo, radovi se odvijaju  uobičajenom  dinamikom, prati se svaka faza 
i nadati se je uspješnom konačnom preseljenju u prostore koji  će biti  trajno rješenje za 
Tekop Novu.  
 Drugo pitanje, Centar za  vještačenje, profesionalnu  rehabilitaciju, zapošljavanje 
osoba  sa invaliditetom je,  nažalost,  tema koja  mora  čekati novi proračun, novu  Vladu, 
ali  nadamo se kako  smo uspjeli zajedno sinergijom svih skupa namaknuti sredstva iz 
Državnog proračuna  za rekonstrukciju ovog  poslovnog prostora, da ćemo isto  tako  
naći načina kako  Župan kaže ako  se nešto hoće da se nađe načina, mi  nismo  oni koji  
tražimo iskupe, tako  da  ćemo  konačno i u  Istarskoj županiji dobiti dugo očekivani 
Centar.  
 
 ŽUPAN, daje odgovor na  drugo pitanje i kaže da oko tog dugogodišnjeg problema, 
razgovarao i sa samim predstavnicima, sa samim ravnateljem sada već bivšeg, nažalost, 
HRT-ea, odašiljača i veza, Ministarstva vanjskih  poslova, Ministarstva prometa, i svi me 
uvjeravaju kako znaju za problem i kako u suradnji sa međunarodnim institucijama rade 
na tome  da talijanske  kolege smanje signal, a mi  pojačavamo. Ono što  je činjenica isto  
tako trebam  reći  da se zalažemo, evo, tu je kolega Rogić, i  da se novi odašiljači u  Istri  
postave, da apeliramo, i  ako možda nema ekonomskog interesa, ali  da se odašiljači, 
kao što je  to  na primjer za  naselje Kožljak, postave da može naše lokalno stanovništvo 
imati  prigode gledati televizijski program, jer govorimo o  krajnjoj liniji o  javnoj  televiziji. 
 Ono što bih na kraju  htio  reći, ne, nismo  anarhisti, nismo  anarhisti i  nećemo raditi 
protuzakonite stvari, ali pritisak  će samo  rasti  prema svim ovim tijelima koje  sam prije 
rekao, jer strpljenje  gre prema kraju. 
  
  SILVANO  HRELJA, dopunsko pitanje, kaže da je  zadovoljan s odgovorima. 
Dopunsko pitanje je: kada se otprilike može očekivati završetak  radova oko  preseljenja. 
Ne mora  biti  točno u dan, nećemo vas, bez brige , loviti za  tjedan , ali otprilike da 
znamo  neki  period  kad bi to moglo biti  gotovo.   
 



 Mr.sc.LORENA BRGIĆ, ističe da ima informaciju  da će to biti krajem godine, negdje  
u  11., 12. mjesecu, ali  malo kasnije će nam se pridružiti  gospođa Slavica Jelovac, v.d. 
ravnateljica  Tekop  Nove, pa nam ona u  svom izlaganju o rezultatima poslovanja  može 
dati  konkretne informacije. 
 
 SANDA ČAKIĆ KUHAR (IDS), ima dva pitanja. 
 Prvo pitanje se odnosi na  osiguravanje besplatnog obroka za djecu u osnovnim 
školama. Naime, početkom ovog  mjeseca bio je zaključen natječaj Ministarstva socijalne 
politike i  mladih financiran iz  Europskih  fondova, koji se zvao osiguranje školske 
prehrane za  djecu u riziku od siromaštva i  socijalne isključenosti. Sa uvjetima ovog  
natječaja naša  županija nije udovoljavala. Naime, uvjet ovog  natječaja je  bio da BDP-e 
po  stanovniku bude manji  od  75 %  od državnog prosjeka. Za ove  druge županije, 
razvijenije županije, kakva je i  naša, ovaj natječaj vodit će Zaklada Hrvatske za  djecu, 
pa  me zanima: da li  će se ovaj projekt provesti i ovdje kod  nas u  Županiji, tim više što  
su propozicije ovog  natječaja  dosta široke. Naime, radi  se o prihodu od 2.660,00 kuna 
po  članu obitelji. Dakle, negdje prosječna  Hrvatska plaća od  5 tisuća i  nešto  kuna.    
  Drugo pitanje odnosi  se na mjere zapošljavanja za  mlade. Zanima me koliko  je  
mladih, odnosno osoba  tijekom 2015. i 2016. godine bilo zaposleno u županijskim 
službama kroz mjeru osposobljavanja bez  zasnivanja  radnog odnosa. Naime, 
provođenje ove mjere je  također početkom ovog mjeseca obustavljeno što se tiče 
financiranja iz  državnih  sredstava, prešlo  se naime na financiranje  iz  Europskih  
fondova i to  pod bitno  restriktivnijim uvjetima. Ove dane smo na kraju svjedoci  da se po  
televiziji vrti spot jedne naše poznate pjevačice, pa možda se ta sredstva preusmjerena, 
nažalost,  na takve  stvari. 
 
 PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela  za odgoj, sport i  tehničku kulturu 
Istarske županije, zahvaljuje vijećnici Sandri Ćakić Kuhar na postavljenom pitanu. Doista 
je  tako da će Zaklada objaviti natječaj, jedan natječaje je  objavila za  županije s 
indeksom razvijenosti manjim od  75%, a drugi  će provoditi  Zaklada za  djecu  Hrvatske. 
Sastanak na njihovu inicijativu je  trebao  biti  pred desetak  dana u  Županiji, ali  su 
odgodili, tako da samo u kontaktu  sa kolegicama i kolegom pročelnikom našim u  
gradovima i  županijama, odlazimo  na sastanak upravo ovaj petak., pa  vjerujem  da će 
to biti  riješeno pozitivno.      
 
 Mr. sc. LORENA BRGIĆ, odgovor na drugo pitanje: stjecajem okolnosti imam 
pripremljene podatke, jer kao Upravni odjel za  gospodarstvo četo moramo pratiti  
određena kretanja. Mogu vam reći da je u  upravnim tijelima Istarske županije sa 31.01. 
godine bilo zaposleno ukupno 32 osobe, odnosno ispravan naziv  je  polaznici stručnog 
osposobljavanja. To  nisu volonteri, to  nije  klasično volontiranje, nego je to  stručno 
osposobljavanje za  stjecanje prvog  iskustva u zanimanju u  struci.  Do  današnjeg  dana 
u 2016. godini imamo 18 mladih ljudi na  stručnom osposobljavanju, dok  je ove  godine 
bilo u  planu potreba prijema 35 takvih  osposobljavanja. Na javni poziv koji je bio 
objavljen u svibnju, mladi  ljudi su iskazali izuzetno veliki interes, jer je za iskazane 
potrebe 35 pristiglo ukupno  preko  100 prijava 
 Ako malo usporedimo što se zbiva od  2011. godine kada je mjera prvi put pokrenuta, 
od 2011. do  2016. godine prvo iskustvo  rada u  struci u upravnim  tijelima  Istarske 
županije je istekao, odnosno  sada još  neki uvjeti ističu, 125 mladih  ljudi, ponoviti ću 125 
mladih  ljudi. To je značajna brojka, vjerujte mi,  radimo s tim mladim ljudima i prenosimo 
iskustva, upoznaju se sa radom  koje je za  njih veliko  bogatstvo, a  tako i  nama, jer 
možemo prenijeti ono  naše iskustva koja imamo i uvesti ih u svijet tržišta rada. 
 Za usporedbu  sa stanjem u Republici  Hrvatskoj u  petom mjesecu ove godine 
evidentirano je na razini Republike Hrvatske 17.315 polaznika  stručnog osposobljavanja. 
Toliko mladih  ljudi će steći  stručno iskustvo i mogućnost  da se negdje lakše kasnije 
zaposle. 



 Područje Istarske županije za usporedbu  Republike  Hrvatske i samih  upravnih  
tijela Županije, u  čitavoj  Istri u  2015. godini potpisano je ukupno 662 ugovora, do  sada 
u  2016. godini 223. Potreba ima i  više, tako  da vjerujemo i  nadamo  da će se sa tom 
mjerom ili  nekom sličnom, možda poboljšanom, nastaviti i u  narednom razdoblju.    
   
 MARINO  ROCE, HDZ, prvo pitanje postavlja  Županu IŽ. 
 Pred neko vrijeme sam pitao, ne znam da li se nešto  desilo, za luku Bršica, koja 
dugo vremena nije imala posla, poslije toga  znamo  da je jako dugo radila sa kamenom, 
pa je krenulo poslije i sa drvom, koja je za to i sagrađena, ima svoju infrastrukturu, sada 
je krenula i  sa životinjama, sa stokom, koja  se svakodnevno  vozi. Luka vidim da radi, a 
luka je  kao da je, hajde podsjeća na luku  Vukovar iz  90-tih  godina. Znam da lukom 
upravlja Lučka uprava Rijeka, ali  mislim da u  tom pravcu kao  Županija moramo od Luke 
Rijeka zatražiti i od onog profita koji sada ostvaruje da jedan dio  investira i  da se u  toj  
luci nešto  napravi, jer ono je ružno za  vidjeti kada se onuda prolazi. 
 Drugo pitanje predsjedniku Skupštine. 
 Na predzadnjoj  sjednici  Odbora  za prostorno  uređenje, donesena je odluka  da se 
traži  tematska  sjednica o Kaštijunu. Ja bih  ga zamolio  da odgovori po  tom pitanju 
kada će sazvati  tematsku  sjednicu,  a ja  mislim da je Kaštijun okončan, pa  ako ništa 
drugo, trebalo bi razmotriti koliko je uspješan taj projekt, koliko se novca potrošilo i  kako 
sada ide  dalje i  da li  funkcionira.    
 
 ŽUPAN IŽ, zahvaljuje  vijećniku  Marinu  Roce na pitanju. 
 Činjenica je  da Luka Bršica s jedne strane. kako  vi  dobro kažete, ne izgleda baš  
najljepše, ali  isto tako je  činjenica  da u  posljednje vrijeme i u posljednjih godinu dana 
gospodarske aktivnosti se intenziviraju. U par navrata sam razgovarajući  i lani  sa 
predstavnicima odgovornih osoba koji upravljaju lukom Bršica insistirao i  tražio na 
određenim ulaganjima koje vidimo da se dešavaju, što je  meni izuzetno  drago, bio  sam  
baš  igrom slučaja pred nekakvih  dvadesetak dana u  luci  Bršica gdje smo  vidjeli  da je 
ograda postavljena, gdje smo  vidjeli  da kamioni  ipak voze, dobro vi kažete štoku, što 
znači da gospodarska  aktivnost itekako je prisutna. 
  I ono što  meni daje za  pravo  da svi  skupa možemo  biti  optimisti glede budućih  
aktivnosti i ulaganja, jesu upravo fondovi  na koje Lula Rijeka je kandidirala dva velika 
projekta. od kojih i taj  drugi  se odnosi na luku  Bršica. Ja ne bih još  htio  biti ni  
euforičan, ali  biti  ću umjereno  optimističan, vjerujući  da ta sredstva, koja  su  
namijenjena za infrastrukturu će doprinijeti i gospodarskoj i  ekonomskoj, ali i estetskoj  
slici luke Bršica i da konačno će luka Bršica doživjeti, neću  reći renesansu, ali sasvim 
sigurno lagani oporavak. To zavisi  prvenstveno  od Upravnog  vijeća, od  ravnatelja, od 
Luke Rijeka, ali i od  svih  nas, prvenstveno  o  Master planu razvoja prometa, koji upravo  
radimo  kako  bismo onda osigurali daljnju  infrastrukturu, ne samo obalnu, nego i  ovu 
kopnenu, kako  bi  taj lanac  transporta mogli posložiti da  ne pitamo se uvijek ono isto 
pitanje: da  li je prije jaje ili kokoš, odnosno  promet ili  infrastruktura i  luka. Ja mislim da 
to  treba paralelno ići i blizu  smo  stvaranja preduvjeta da zbilja to  tako i  bude. 
 
 PREDSJEDNIK, kaže, što se tiče tematske  sjednice znam za tu inicijativu i  rekao  
sam i prošli put  da ćemo organizirati  sjednicu.  U kontaktu  smo s Upravom Kaštijuna. 
Oni  su sada trenutno u  probnom radu i  moramo pričekati još  neko vrijeme da dobijemo 
sve moguće točnije pokazatelje i  mislim da ćemo vjerojatno već na jesen, možda i u  
devetom mjesecu imati spremne sve podatke za  tematsku  sjednicu 
 
 MARINO ROCE, dopunsko pitanje. 
 Zahvaljuje Županu  na odgovoru, ali  naglašava da su u luci Bršca ogradu  stavili, jer 
su  morali. Stočni  terminal su  preselili  na  drvni  terminal, a  kroz  luku se vozi, kroz  
luku je javna cesta koja prolazi  da bi se došlo do Trgeta, a kada se soka  raskrcava neko  
grlo  stoke može pobjeći. Ograda je  stavljena  radi onoga koji  tom  cestom  vozi. A 
upitno je  zašto su luku  preselili. Sve ove godine nisu insistirali na  lučnom terminalu. 



Znam da na lučnom terminalu za  stoku je pliće more, a svih ovih godina Raša nanosi  
mulj, vjerojatno one dubine nisu održavali. Ali  tamo  se od  sveg prometa i  novca koji  
se, promet ili  novac, mislim da na tom  terminalu  ništa ne ostaje, jer dizalice  ne znam 
kada su zadnji put obojane. Barem pobojati  se mogu  da ne izgledaju kada se sruše. 
Vjerujem da su sigurne, ali po boji  ne djeluju  tako.  Drugo, svakodnevno  dolaze 
kamioni iz  Mađarske, pa to je  jedno pitanje. Ako  Mađari mogu  ovce prodavati  u  
Arapske  države, mislim da i Hrvatska ima puno  poljoprivrednog prostora  neiskorištenih, 
ali uglavnom stoka dolazi iz  Europe, većinom iz Mađarske,  svakodnevno dva, tri  broda 
idu  tjedno. 
 
 ZDENKO PLISKO, IU, ima dva pitanja o kojima se na  izvjestan način u ovom sazivu 
već  nekoliko puta raspravljalo na Županijskoj  skupštini IŽ. Međutim, od rasprave, oni 
koji  bi  trebali dobiti tu uslugu, za  pitanje koje ću  postaviti,  baš  nemaju  čuda koristi, pa 
ću  ponoviti i zamoliti Župana da proba  nekoga  konkretno operativno zadužiti  kako  bi 
se ubrzalo  rješavanje  dva pitanja 
 Prvo je pitanje hospicija.  
 Ne bih  elaborirao zašto je to potrebno. Mislim da svi  to znamo. Oni  koji su u  
najvećoj  poribi, to  su fameje  teško oboljelih i oboljelih, oni  to pitanje  ne mogu  riješiti. 
Mislim da se predugo govori  i  predugo  nude razna rješenja, ali od toga  ništa 
konkretnoga, osim što smo mi  dali, mislim da je to  bilo  na zadnjem sazivu Skupštine, 
pravo  građenja, ali  mi  trebamo  hospiciji. Treba poraditi  što prije na tome.  
 Drugo pitanje odnosi se na  posuđivanje ortopedskih pomagala. Nemam problema 
dobiti donaciju za ortopedska pomagala, za  nešto  što je jako potribno za teško oboljele 
osobe i pomoći  njihovim obiteljima, ali nema  ih kamo  staviti. I  tada kad dođu izložena 
su devastiranju. Kada sam se  javio za  riječ zamolio  sam odmah Župana ako  more 
preuzeti konkretno redine i  da se ovo pitanje počne rješavati. Nekoliko puta su  nuđeni 
prostori, ali  stičeš  dojam čim  se tri, četiri puta  mijenjaju lokacije koje su  ponudili, pa 
ideš  vidjeti  do projekta opremanja i uređenja prostora, taj  prostor ne, nego ćemo  neki  
drugi prostor. Stječeš  dojam da se ne želi  to riješiti.    
   
 VALERIO  DRANDIĆ, pročelnik Županijske uprave IZ, naglašava da  mora priznati da 
ste izabrali dva projekta opravdano, prozvali ste dva projekata koja  kasne u odnosu  na  
naša  očekivanja i  nastojanja. 
  Prvo  ću  pokušati precizno informacijom približiti stanje vezano za realizaciju 
hospicija. Moram reći  da to  nije projekt  samo  Istarske županije, to je prvenstveno 
projekt biskupije u kojem mi participiramo i  zalažemo  se i pomažemo zajedno  sa 
Gradom Pulom i koji je krenuo  dobro da bi  se nakon toga  desili problemi sa 
projektantom i  samim projektom do te mjere da smo mijenjali projektnu kuću i projekt, pa  
smo  izradili  novi projekt. Postoji  jedna radna grupa u kojoj  sam, između  ostalog i  ja, 
ali i kolega Josip Zidarić i  Sonja Grozić Živolić, zajedno sa  predstavnicima Grada Pule i  
biskupije, i konačno smo uspjeli  do  kraja sa novim projektantom definirati kako  će 
izgledati  budući hospiciji.  
 Dobro  ste  primijetili  da smo  na prošloj sjednici  dodijelili pravo  građenja za  
realizaciju  tog projekta. Ono što još  fali  je izrada izvedbenih projekata  i izdavanje 
rješenja o  gradnji što se može dosta brzo odraditi i  nakon toga  ukloniti onu  planinu  
koja je  nastala točno  na parceli na kojoj  će se graditi hospiciji. 
 Definitivno  za ovaj  drugi  dio priče imamo  rješenje. Naime, dugo, dugo  se čekalo 
papire od  Ministarstva gospodarstva i  DUUD-ija  da se  jedan napušteni  kamenolom u  
gradu  Puli  odredit kao  deponiji za građevinski  materijal. Dok se to  nije  riješilo mi  
jednostavno  nismo imali kuda odvoziti višak građevinskog  materijala koji se deponirao  
tamo  na licu mjesta što je  i teže i  skuplje. Naime, morate znati  da ti iskopi  nisu  naše 
vlasništvo, oni  su  vlasništvo DUUD-ija. Oni  koji su kamenog materijala su  mineralne 
iskopine i one se prodaju ili ustupaju za  javne potrebe , u ovom slučaju  smo uspjeli  
dogovoriti  da se  dalje nasipava obala u  Gradu  Puli, trebalo je  to  prethodno  projektno  



riješiti da bi se moglo pristupiti  daljnjem nasipavanju, što  je  korisno, jer će Lučka uprava 
dobiti  novu obalu.  
 A onaj  dio koji se odnosi  na, ne mineralne sirovine, miješani materijal  u kojem je  
pretežno zemlja, odnijet će se u  konačno  defniranu i  rješenjem odobrenu deponiju 
ugašenog  kamenoloma u  Gradu  Puli, bivši kamenolom Istragradnje. Malo  se kasni u 
odnosu  na očekivanja, ali definitivno  su sada svi  preduvjeti  riješeni.  
 Pitanje posudionice ortopedskih pomagala je malo složenije. Ovdje smo 
organizacijski sve riješili i nadležnosti nositelja i način funkcioniranja i  način financiranja. 
Ono što  još  nismo uspjeli  riješili to  je prostor. Razmatramo  nekoliko mogućnosti. Znate 
da Županija  nema imovine i   nema nekretnina. Dakle, ovdje  nam je  apsolutno pomoć 
Grada Pule neophodna i  jedina mogućnost. Dakle, tražimo prostor koji bi bio dovoljno  
dostupan, dovoljno  velik, u  solidnom stanju, da ne moramo  pretjerano investirati i da 
bude pogodan za  posudionicu  gdje  bi onda Dom zdravlja se bavio tom djelatnošću što 
je prihvatljivo i  što  se pripremio  organizacijski. Vjerujem da ćemo  ipak  jedan takav 
prostor, pa  makar trebalo u  njega i nešto uložiti, naći u  nekom  najbližem periodu, jer  
se intenzivno  traži. Imamo  tri, četiri  lokacije i kod  Plinare i  kod Ital-Uniona, ali svaka 
lokacija ima neke probleme.   
 
 DAMIR KAJIN, ID, ističe  da je od prošlog njegovog pitanja o  naknadama u  Botonigi 
i IVS prošlo  više od mjesec  dana, pa  želi postaviti pitanje gospodinu  Županu, - možete 
se smijati, ali  to je  negdje  tragično : da li se  još uvijek u  Botonigi, u  firmi  bez  i jednog 
zaposlenog, isplaćuje  10 naknada za  članove Nadzornih odbora u iznosu od  2.800,00 
kuna mjesečno do 4.200,00  kuna za  predsjednika  Nadzornog odbora. Mislim da je to  
nedopustivo. Ponavljam, riječ je o firmi bez i jednog  zaposlenog, koja je  trebala  biti 
ugašena pred desetak godina. Nemojte to raditi  i  prestanite  sa tom praksom! 
 Drugo pitanje: koliko Istarska županija troši  na  reprezentaciju, intelektualne usluge, 
PR, odnosno na prezentacije. Imamo Državno  revizijsko  izvješće, neke podatke znam, 
ali  bih molio  da li je moguće dobiti  kartice iz Upravnog odjela  za financije i proračun 
kako bismo se  stvarno  uvjerili u «opravdanost» pojedinih troškova. Čitamo u  medijima 
kako  je  gospodin Orešković 2016. godine u  vili  Costa bella  potrošio 122.514,00 kuna. 
Dobili  smo  podatak da je Milanović potrošio 2015. godine  293.027,00 kuna. 
Nevjerojatno, 2013. godine 247.925,45 kuna. Jadranka Kosor na primjer 2010. godine  
175,00 kuna, 2009. godine  24.580,00 kuna. Ja bih  doista molio ove  kartice da vidimo  i  
da nam se već  sada prije   rebalansa proračuna,  kaže koliko Istarska županija  troši  na   
reprezentaciju, intelektualne usluge, PR itd.  
 
 ŽUPAN IŽ, naglašava da je sve vidljivo u stavkama Proračuna, odnosno  u stavkama 
Proračuna.  U Kabinetu župana reprezentacija je 300.000,00 kuna, što je  jasno vidljivo. 
Iz  te reprezentacije ne plaća se samo  jesti i piti već i  cijeli  niz  drugih  materijala ili kao 
što je  sad primjer humanitarnih  aktivnosti koje zajedno s nekim partnerima provodimo, a 
PR  usluge ne koristimo i  nema ih kao  takvih. Sve druge stavke, ne znam na pamet, ali  
danas je tema rebalans Proračuna, pa  možemo kasnije se koncentrirati  na stavke koje 
se vide 
 Oko  Butonige  zadnji  put sam rekao sve što  sam rekao. Od zadnjeg puta do  danas 
desila se promjena koju  apsolutno pozdravljam i koja mislim da ide prema konačnom 
rješenju  cijele priče Butonige, jer znamo i za koje  namjene je ta tvrtka i  formirana i  
funkcionirala. Znamo  da još ima za  se tehnički usuglasiti i podijeliti imovina prema 
osnivačima. Ludi u  Nadzornom odboru imaju  cijelo  to  vrijeme, sada posebice , jednu  
delikatnu ulogu provođenja same te odluke  prema svim osnivačima. Ja vjerujem u  
slijedeću  godinu dana da će sve biti  gotovo. Taj i je  zadatak  dobio  sadašnji 
predsjednik Uprave  koji je od prošlog petka  imenovan, koji  želi  to zajedno  sa 
članovima Nadzornog odbora pripremiti  za Skupštinu na jednom operativnom formalno-
pravnom  čistom tehničkom nivou bez  puno politike ili politiziranja, već čistih  računa da 
ovaj uspješan projekt dovedemo  kraju. 
 



 DAMIR KAJIN, ID, ističe  da se u 10 godina izvuklo iz jedne firme, koja je  trebala biti 
ugašena, milijun eura, preko 7 milijun kuna za  naknade članovima Nadzornog odbora. 
Još  100.000,00  eura ćemo izvući ako  mislite «likvidirati» tvrtku za godinu dana.  To je 
jedan dječji vrtić. Butoniga na računu u ovom trenutku ima negdje oko 8 milijuna kuna 
oročenih sredstava. IVS ima na računu preko 100, možda 110.000,00 kuna oročenih  
sredstava. Gospodine Župane, pokrenimo investicije. Taj novac jednostavno treba 
gurnuti odnosno pokušati ga »otvoriti». Neka te firme ne služe samo za  financiranje  
kampanja i plaćanje naknada članovima Nadzornih odbora. Ja mislim da bi  trebala jedna 
revizija ići u  Botonigu i IVS i  vidjeti što se tamo  dešava.  
 A što se tiče  prezentacija, iz revizijskog  izvješća za  2015. godinu vidljivo je  da je 
potrošeno 806.237,00, doduše  50 % manje nego  2014. godine. 
 
 ŽUPAN IŽ, ističe da ne razumijem svrhu pitanja ako znate unaprijed odgovor. Dakle, 
sami  ste si  postavili pitanje i dali odgovor. Ali, dobro, to je  Županijska  skupština. Sve je 
u redu.  
 Oko IVS-a, odnosno oko Butonige, samo dvije rečenice. Činjenica je da su to  tvrtke 
koje su  formirane za obavljanje određenih djelatnosti. U ovom slučaju se apsolutno  
slažem da na žiro računu novaca nikada ne treba biti već ih  treba vrtjeti, treba ih ulagati, 
ali  treba i posložiti  cijeli sustav upravo onako kako su uprave tih  tvrtki, odnosno one 
željele  da ih i druge institucije prate. Tu  prvenstveno mislim na IVS, na europske  
projekte, mislim na mala naselja gdje  je  sada jasno  da treba osvježiti, ažurirati ili  
preprojektirati cijele te sustave što se sada i radi da budu samoodrživi, da budu  sposobni  
natjecati se na europska sredstva. Razgovarao sam sa Hrvatskim vodama, sa 
predsjednikom Uprave IVS-a i u  tom smjeru se apsolutno i ide. Ako te tvrtke plaćaju  
kampanje kako i vi  to  kažete, onda je  to stvar  koju  ja ne mogu  vjerovati i za to postoje  
druge institucije koje se time trebaju baviti. 
 
 BRANKO  RUŽIĆ, ID, ima dva pitanja.  
 Prvo pitanje je već prisutno toliko vremena, da li ima kakvih  novosti oko zaobilaznice 
Potpićan. Činjenica je da  već danas prometuje  negdje preko  150 kamiona dnevno, da 
je to industrijska zona koja je u  razvoju i promet se svakim danom povećava.   
 Drugo pitanje se odnosi  na Kaštijun.  
 Činjenica je  da sam ja  član Odbora za prostorno  planiranje i  da smo taj  Zaključak, 
odnosno  zahtjev donijeli za  tematsku sjednicu, a činjenica je da je to. po meni,  itekako 
bitna   tema za  građane. U  javnosti  se da naslutiti da postoji određena  bojazan da će 
se navodno cijene odvoza  smeća, zbrinjavanje komunalnog  otpada, višestruko koštati, 
pa  bih na to pitanje  molio odgovor, jer za  nas je  neshvatljivo ako se jedan projekt radi, 
a da se u fizibiliti studiji na samom početku prije  gradnje projekta ne zna konačni  ishod, 
a to je  cijena koštanja  nekog proizvedenog proizvoda. Činjenica je  da to  ne znamo. I 
ono što  me najviše žalosti je to da mi kao perjanica u  ovoj  državi uvodimo tehnologije 
koje su zastarjele. Činjenica je da je ta tehnologija na samom početku već bila  
zastarjela, a sada smo i svjedoci  tome da i određene odluke ili zakon takve  tehnologije 
više ne drže vodu.  Zato  bih  vas molio ako mi  možete odgovoriti kolika će otprilike biti  
cijena i  da li  će jedno  sutra,  nažalost  po  našoj  praksi   neće biti, da li će netko 
odgovarati  za promašene investicije, odnosno  tehnologije.  
 
 JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  održivi  razvoj  IŽ, kaže da je na temu 
obilaznice Rockwoola, odnosno Išića do Kloštra u dužini od 4 kilometara već  nekoliko 
puta govorio. Prema Hrvatskim cestama ne možemo  kandidirati  samo ovu prometnicu, 
jer imamo još puno isto tako važnih obilaznica na državnim  cestama, koje ćemo 
kandidirati u slijedećem četverogodišnjem razdoblju. Na u  temu  sam razgovarao  sa 
predstavnicima Hrvatskih cesta i  sa  našim izrađivačima Master plan prometa, tako  da 
moramo  sagledati, osim prometa i  druge parametre, jer ja želim vas upoznati  da na 
nekim drugim obilaznicama da imamo  daleko  veći promet, samo  na  državnoj cesti od  
Vodnjana do  Pule imamo preko  16/17.000  dnevno vozila. To se ne može uspoređivati, 



naravno, sa Rockwoolom i sa nekim drugim obilaznicama prema Rijeci, ala Marčana, 
Loborika, ali nastojati ćemo  sve učiniti da to predložimo, uključimo u program Hrvatskih  
cesta za  slijedeće razdoblje. 
 
     ŽUPAN IŽ, kaže da će na drugo pitanje biti  puno  više razgovora drugom prilikom, ali 
treba pogledati stvari  realno, ne sijaći  paniku. 
 Postoji puno  tehnologija za obradu  otpada. Svaka  tehnologija ima  svoju cijenu. 
Neki između vas uvjeravali su  me na primjer  da je plazma najbolja  tehnologija. Vidimo  
da to  baš i nije tako, jer se nigdje oko  nas ne primjenjuje, a i  cijena joj  je  višestruko 
skuplja. Između ostalog sam i član Odbora regija u Bruxellesu i znam za  cirkularnu  
ekonomiju i za  sve benefite svega toga  što  sada ministar  govori i  apsolutno 
podržavam. Dakle, idemo što  više  reciklirati, što više motivirati  naše sugrađane  da u 
svakom gradu na odlagališta  otpada donose otpad koji  se ponovno  može upotrijebiti i 
idimo  građane  na pozitivan način nagraditi, odnosno platiti i za to. Ali uvijek će neki dio 
otpada ostati i uvijek ga treba negdje  zbrinuti.  Republika  Hrvatska je donijela 
Nacionalnu strategiju gospodarenja otpadom, gdje  je upravo  ta naša tehnologija itekako  
bila  propisana od investitora. Tko je investitor Kaštijuna ? Da li je to Kaštijun, da li je to  
Istarska  županija ili  Grad Pula? Ne! To je  Fond za  zaštitu okoliša i  energetsku  
učinkovitost. Dakle, investitor je rekao  kakvu  tehnologiju želi i investitor je  zajedno  sa  
vlasnicima, a to je  Županija i  Grad Pula  dobio  nepovratna sredstva Europe za  platiti tu 
tehnologiju. I na nama je  sada ono što sam  rekao i samom ministru da to što imamo mi i 
Marišćina  na  najbezbolniji  način za  naše građane stavimo u  funkciju. I mislim da tu se 
treba ogledati velika  suradnja  Fonda, Ministarstva i  nas Kaštijuna, odnosno  Županije, 
kako  ti  građani koji će dobiti  sustav osiguran, riješen, zadovoljavajući sustav 
zbrinjavanja otpada, ne bi  bili kažnjeni i  ne bi plaćali veću  cijenu  višestruku  kako  neki  
sijači  panike govore nego je to  danas.  Neće plaćati  višestruko  veću  cijenu. U  tome 
su se uvjerili i svi  načelnici, gradonačelnici  s kojima smo  razgovarali i imali  sastanke u  
prošlih mjesec  dana na Kaštijunu, ali  bi bilo  neozbiljno od bilo koga  da prije dovršetka 
probnog  rada ne testiramo  različite parametre i prije  formiranja neke nove vlade ili sa  
postojećim ili  novim  ljudima koji, vjerujem  da  konačno  hoće shvatiti  da ova  dva 
centra treba pomoći, a ne dizati  ruke od  njih i  govoriti kako ih  treba zamrznuti ili  
konzervirati. Prije  svih  tih  parametara bilo  bi  jako  neozbiljno definirati  nekakvu  
cijenu, jer  nažalost u  fizibiliti studiji bile su  neke  druge godine, neki  drugi  uvjeti, neki 
drugi  parametri,  nego što je to  sada u probnome radu. Dakle, da sumiram cijelu priču, 
pričekajmo  da završi  probni  rad, pričekajmo  da se  formira  buduća Hrvatska  vlada  s 
kojom imamo  vrlo ozbiljnih  tema za staviti  na stol oko  Kaštijuna kako  mi, tako kolege 
iz  Primorsko-goranske  županije i  vjerujte biti će neznatno ili  čim manje povećanje  
cijena, siguran sam u te svoje  riječi na način  da ćemo imati  funkcionalan sustav koji  će 
itekako  raditi, vjerujem  i obogatiti svaku  ponudu ove naše Županije, od  gospodarske, 
turističke, pa  do okolišne ponude ili politike, koju ovi  građani  zaslužuju, za  razliku od  
nekih  drugih  dijelova Hrvatske gdje se još uvijek  škovace hitaju u potok. Nemojmo sami  
sebe gaziti, blatiti,  nego idemo vidjeti  na koji  način  ćemo motivirati  naše građane da 
separiraju otpad, ali da sustav funkcionira u zajedno, ja bih  rekao, stavljanju  glava 
skupa svih  od  najnižih do   najviših instanca. 
 
 BRANKO RUŽIĆ, ID,  dopunsko pitanje.  
    Činjenica  je da je  Vlada investitor, ali  su investitor  i  Istarska županija, jer i  Istarska 
županija izdvaja  određene desetine milijuna   za  taj projekt.. Neprihvatljivo je nikakvo  
povećanje  cijena zbrinjavanja, jer je  činjenica, opet se ponavljam , hvalimo  se da smo 
perjanica,  a u  županijama kao što je  Varaždinska, kao što je  Međimurska i  Krapinsko-
zagorska., cijene zbrinjavanja   otpada za  građane padaju. To je  činjenica. I to ja  bih  
volio da se dogodi i u  Istarskoj županiji, a da nikakve komunalna  opterećenja na 
građane ne budu  veća, nego  da budu  manja.  
 



   ŽUPAN IŽ, kaže  da se  slaže  sa time, ali da bi najsretniji bio  da može reći  pasti će i 
odvodnja otpadnih  voda i  vodovod i  smeće, sve štogod je u vlasništvu  javnog  sektore  
da će pasti. Zašto  će pasti ? Zato  jer bi onda  građani bolje živjeli, a mi  neki, nazovimo, 
lokalni  političari, bili  bismo popularniji, ali  trebamo  biti  realni. Ljudi, trebamo   biti 
iskreni. Mi smo  kao  Istarska županija suinvestitori u  smislu  da smo  se zadužili i meni 
je  iskreno  drago da smo se za  4 stvari u Županiji  zadužili u koje  vjerujem, a) zaštita 
okoliša odnosno Kaštijun, b) domovi za  starije i  nemoćne, c) bolnica i d) europski 
projekti. Mi  se  za to  zadužujemo. Netko  treba, naravno, vraćati, netko je to  investirao, 
a građani  će dobiti  veći standard usluge uz, ponavljam, minimalno povećanje cijene. 
 
 PREDSJEDNIK, utvrđuje da su svi prijavljeni vijećnici postavili pitanja, pa  zaključuje 
točku  dnevnog  reda -  Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije.   
 
 AD – 3 Izvješće o obavljenoj reviziji za 2015. godinu 
 
 PRESJEDNIK daje uvodnu  riječ Županu  IŽ mr. sc. Valteru  Flegu i pročelnici  
Upravnog odjela za  financije i  proračun IŽ, gospođi  Slavici  Benčić Kirac. 
 
 ŽUPAN IŽ, naglašava da se  sjeća  zadnji put  kada smo  razgovarali ovdje o  nalazu  
držane revizije rasprave i sjeća se svih  komentara, prijedloga, inicijativa za  poboljšanje.  
 Kada me pitate kako doživljavam reviju, doživljavam je kao pomoć da budemo  bolji, 
da  budemo učinkovitiji i da ispravimo eventualne propuste na koje nam državna revizija  
ukazuje. Ovom revizijom dokazujemo  da smo  to i učinili. Želim se zahvaliti svim, najprije 
zaposlenicima Istarske županije, koji , neću  reći  danonoćno, ali   vjerujte, puno, puno,  
radili da budemo bolji i da se poboljšamo što je državna revizija i  prepoznala. 
Zahvaljujem se vama na velikoj  suradnji, jer  bez  Županijske skupštine ni  jedna 
županijska uprav ne bi  mogla realizirati  svoje projekte mimo  proračuna i  svih  vaših  
odluka. I zahvaljujem se isto  tako svima  kojima je  cilj  da poboljšamo svoje usluge i  
svoje  poslovanje. To je rezultiralo ocjenom odličan, to je rezultiralo time da smo  dobili  
bezuvjetno pozitivno mišljenje, ali  to ne znači  da ćemo  sada spavati  na lovorikama. To  
ne znači da nećemo i  dalje se  poboljšavati, hoćemo i  kroz procese i kroz ISO  sustav 
organizacije, ali i  kroz  sve stvari na koje  jesmo upozoreni  da se mogu  poboljšati u 
ocjeni  državne revizije koja je jasno  rekla da temeljem analiza i  nalaza, 07.07. nam je to  
dostavila, a prije toga  4 mjeseca, okrenula  svaki papir, dakle, da ne kršimo  ni  jedan 
zakon u  Republici  Hrvatskoj. Još  jedanput hvala  svima koji su  ugradili  dio sebe u  
ovako odličan nalaz  države revizije 
 
 SLAVICA BENČIĆ KIRAC, ističe da će ukratko navesti metode i izvore s kojima  se u 
radu  Državnog ureda za reviziju rukovodila. Ova je revizija ustvari  revizija  financijskih 
izvještaja, odnosno financijskog poslovanja  Istarske županije za  2015. godinu, odnosno  
baza  su  bili predani  financijski izvještaji  za 2015 godinu koji su predani Financijskoj  
agenciji Ministarstvu  financija. Ustvari to je osnova za  izradu godišnjih izvještaja  o 
izvršenju Proračuna kojeg vi dobivate u materijalu koji je opsežan i  dosta detaljan  sa 
obrazloženjem. To  su obrasci pregled prihoda i rashoda, obrasci  bilance i opći obrasci  
na kojima se prikazuju obveze.  
 Kao što je Župan rekao ova je revizija trajala 4 mjeseca, ustvari od 14.03. do  
07.07.2016. godine. Vršeno je analiziranje naših poslovnih  transakcija putem svih naših  
knjigovodstvenih isprava iz  kojih smo mi  prenijeli  na sustav državnog  ureda za reviziju, 
odnosno pripremili samo im  na način da im budu pregledni što je  na nekom medijskom 
nosioci  podataka, a nakon toga smo  temeljem  njihovih upita i  posebice traženja 
analitike, objašnjavali pojedine stavke. U  tom sustavu  nadzora su osim Upravnog odjela 
za financije i proračun, u najvećem dijelu u segmentu računovodstva, temeljem  
materijala  dostavljene u  švicarce, bili prisutni i iz  drugih upravnih  tijela. Mogu  reći  da 
je  to  ustvari  snimka  stanja poslovanja Istarske županije za  2015. godinu, a ovdje  
mogu  naglasiti  da  2014. godine nismo bili pod nadzorom revizije na  ovaj način, 



odnosno pod nadzorom za financijsku reviziju, nego je bilo određenih  revizija 
učinkovitosti, to je  bilo  raspolaganje nekretninama, naplate prihoda, a isto  tako koji su 
se odnosili na razinu  svih jedinica  lokalne samouprave u Istarskoj županiji.  
 Ovdje mogu  reći  samo  da je u ovoj  snimci  stanja nekako  prikazano naše 
cjelokupno poslovanje kao  županije, a dani su analitički  podaci, odnosno analiza 
prihoda i  rashoda samo za  Istarsku  županiju, odnosno za onaj dio koja rade naša 
uravna tijela. Znači, ovaj  dio  kao konsolidiranog izvješća stavljen  sa  strane. To je ona  
razina 22, ja  bih  kao  tako  rekla, pogotovo vam to ističem iz  razloga što  se vidi  da 
smo u rebalansu  sada uključili naše  sve proračunske korisnike. Još  jednom sredstva, 
ono što je Župan  rekao, mišljenje je kao  takvo izraženo bezuvjetno i  to po prvi puta  sa 
nekim preporukama u  segmentu onog  dijela uplata i  naplate  naknade za  pomorskog  
dobra, zapošljavanja pri unutarnjeg  revizora, što je  po  pravilima do kraja  2017. godine, 
a isto tako  segment detaljnijeg preciziranja ugovora uz mjeru  kapitalnih pomoći i 
subvencija koje se konkretno odnose na naknadu za unutarnji razvoj  Istre. Isto su u  
jednom dijelu preporuka, dosta se revizija  bavila, u  postupcima javne nabave i  dana je 
preporuka  da  se u  nekim dijelovima pokuša čim više korisnički  nekako objediniti  
elemente koje su  podložni javnoj  nabavi, a to  smo  do  sada napravili u  segmentu 
osiguranja i prijevoza  učenika, a ovdje je  snimka  stanja za  električnu  energiju u tijeku  
da se objedini  javna nabava.  
 Čisto ukratko  sam pokušala prepričati dio  Izvješća. 
 
 PREDSJEDNIK, naglašava  da Skupština o  Izvješću o obavljenoj  reviziji  ne glasa, 
nego je ovo u smislu informiranja i prima na znanje Izvješće, jer je to dokument  revizije, 
a ne Skupštine Istarske županije.  
 Otvara  raspravu za klubove vijećnika za koju se javlja vijećnik Damir Kajin. 
 
 DAMIR KAJIN, ID, kaže da je  javnost uvijek na neki način jedina kao rezultat 
izvješća, ali u  biti ona gotovo ničemu  ne govori, treba iščitati između  redaka što govori 
ovo  Izvješće. 
 Lokalna samouprava barata negdje sa 18% javnog novca. Točno, Hrvatska je  
bezobrazno centralizirana država, ali isto tako lokalna samouprava, vjerojatno, i 
neodgovorna i pod  hitno, barem po mom sudu, iako mi o tome ne odlučujemo, trebala  bi 
se lišiti barem  dvije trećine općina, dvije  trećine ovakvih  hrvatskih  županija ukinuti, ne 
mislim  tu  na Istru, dvije trećine agencija i tome  slično,  jer ovo  samo u zemlji generira 
jednu korupciju, čak i policija odrađuje  posao, ali  onda sve stane na DORH-u, a kako to  
funkcionira u  Istri najbolje vidimo po  činjenici da svi  državni odvjetnici  ili  jedan dobar 
dio  njih na kraju postaju  pravni  zastupnici toga  istarskih gradova, općina, odnosno 
komunalnih poduzeća. 
 Što izdvojiti iz  ovog  Izvješća ? 
 Netko kaže da je Istarska  županija najrastrošnija županija u Hrvatskoj. A ja ću ovdje  
citirati samo materijalne rashode na stranici 8. koji su ostvareni u iznosu od 
29.734.310,00 kuna, a odnosi se na rashode za usluge telefona,  pošte, prijevoza, tekuće 
održavanje, promidžbe, - nikako da dođem do podatka koliko za to trošimo, - 
informiranja, intelektualne, racionalne,  komunalne usluge, zakupnine itd. 
 2014. godine za reprezentaciju trošilo se 1.600.000,00 kuna,  sada točno  806.237,00 
kuna po ovim  podacima. Ako  806.237,00 kuna  podijelimo   sa 365 dana dnevno, da li  
samo  na  iće i  piće ne znam, Istarska županija  troši  2.200,00 kuna ili  svakog  radnog  
dana negdje oko 4.000,00 kuna. Mislim da bi  se naprosto te apetite  trebalo obuzdati, 
kao što bi to  trebali učiniti  Orešković, aktualni  ili  tehnički  premijer, koji je ove godine 
potrošio  122.000,00 kuna samo u  Vili  Costabelli  ili  Milanović, koji je  2015. godine 
potrošio  293.000,27  kuna, 2013. godine  247.000,00 kuna.  
 Znate li  koliko se za  materijalne rashode, iako ovdje dodatno i fešte, troši u ovih  42 
jedinice lokalne samouprave u  Istri.? Daleko iznad 200 milijuna kuna. Ako  za 
materijalne rashode Istarska županija to jest mi trošimo  29.007.000,00 kuna i  ako to 
pomnožimo barem  sa 6, ne govorim sada o komunalnim poduzećima, i tu dodamo  



fešte, preko 200 milijuna kuna se za  te namjene  potroši. Znači, jedna opća bolnica  bez  
opreme. I zato ovaj  sustav treba racionalizirati. 
 Vidimo ovdje  da udrugama i zajednicama ide  6,8 milijuna kuna. Ovdje  sam došao  
do  jednog  podatka promidžba Istarske županije 270.000,00 kuna. Stranica  12.  
Kaštijun, netko je  rekao  prije da je promašen projekt, ja u to  ne ulazim, ali zanimljivo  da 
sam negdje pročitao da će  Istarska županija  tužiti Ministarstvo, iako  b možda trebalo 
neko  iz  Ministarstva  tužiti neke ovdje. I koliko će to  sada u  konačnici poskupjeti, ja  bih 
rekao  troškove u  konačnom zbrinjavanju svim  građanima na prostoru  Istarske 
županije. 
  Pomoći, to jeste decentralizirane  funkcije, 97 milijuna kuna, za  projekte EU  4,7 
milijuna kuna. Jasno je  da to  treba pratiti,  iako si sve češće  postavljam pitanje što mi 
kao  država danas dobivamo  od Europske unije ? Hrvatska uplaćuje  4 milijarde  kuna, 
vraća nam se toliko, ali prioritete nam određuje  Bruxelles. Ja ne kažem da bi  cijelu 
valjda politiku Europe trebalo redefinirati, jer ovakve Europe koja postaje  rasadište 
terorizma, migracijskih valova, jednom riječju, koja je sve više u  funkciji  jedne velike 
Njemačke i  30.000  europskih  birokrata, ima sve manje smisla. Ima smisla, ali  to  treba 
redefinirati.  
 Najveći problem vidimo taj Kaštijun 59,8 milijuna kuna. Neću reći da je  to promašena 
investicija, kao i gore Marišćina, ali je činjenica da će građanima poskupjeti tretman 
otpada ili zbrinjavanja tog smeća. Kao da nam je neko podmetnuo taj promašeni projekt,  
da li Europa, da li  Vlada, ne znam, ali  sve češće se počinje govoriti da je on  ekološki  
štetan, da je financijski  neodrživ i  vjerojatno ekonomske apriori neisplativ. 
 I prije  kada sam postavio pitanje, a ovdje iz ovog revizijskog Izvješća nisam uspio 
vidjeti, koliko troši Istarska županija, to ću pitanje postaviti i prilikom rebalansa  
Proračuna, za intelektualne usluge, za PR  agencije, za  medije, za  reprezentaciju smo  
jednostavno  vidjeli, i  da li  mi  možemo konačno  dobiti  te kartice na uvid. 
 
 Pošto  se  više nitko  ne javlja za  riječ PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i utvrđuje 
da je  Skupština primila na znanje  
 
     I Z V J E Š Ć E 
   
              o obavljenoj reviziji za 2015. godinu 
 
          AD – 4 Prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske 
                        županije za 2016. godinu 
 
 PREDSJEDNIK poziva gospodina Župana i  gospođu  pročelnicu Upravnog odjela za  
financije i  proračun IŽ   da daju  uvodna  izlaganja. 
  
 ŽUPAN IŽ, kaže da se prije nego pročelnica  tehnički obrazloži  stavke  Proračuna, 
želi joj se zahvaliti  na velikom napora i prilikom obavljanja  revizija, ali i rebalansa .  
 Samo će najkraće proći  par stavaka za  koje  mislim da ih vrijedi prokomentirati. 
Činjenica je da, kao što smo i  rekli kada sam  usvajali Proračun, da nova metodologija 
Proračuna predviđa evidencijsko  objedinjavanje svih  proračunskih  korisnika u  naš  
Proračun. Zadnji put  bio sam pričao  da u  tome nema uopće bolnice Pula iz razloga jer 
je ona u  procesu  sanacije,  u  međuvremenu  je Vlada donijela novi zakon  i defakto u  
Županijski proračun dolazi novih 665.000.000,00 kuna, koji se u  najvećem dijelu odnosi 
na Opću  bolnicu, koja  sudjeluje u tome sa 632.000.00 kuna. Kada gledamo  samo  naš  
dio, mislim da je  to ono  na što se trebamo  mi koncentrirati, kada gledamo  samo  naš  
dio, onda trebamo vidjeti zašto u biti, ja jesam  vama, odnosno vama,  odnosno mi iz  
uprave, predložili  ovaj rebalans Proračuna. Zato, jer smo pratili ostvarenje prihoda, 
prvenstveno, iz  stavke poreza na dohodak, u prvom, drugom, trećem itd. do  šestoga  
mjeseca i vidjeli da porez na dohodak u dijelu i  namjenskih i  nenamjenskih sredstava, 
puni  se malo bolje nego što smo planirali, malo  optimističnije i vjerujemo   da će se 



takav trend nastaviti do kraja godine, iako treba reći da sada za desetak, petnaestak  
dana počinje povrat poreza svim onima koji su preplatili po poreznim rješenjima porez  na 
dohodak. Ono što mislim da je  važno ovdje  reći da konačno gospodarstvo ili obrtništvo 
se malo budi, malo  se diže i  to je i  rezultat ovih  8,4 milijuna kuna većih  prihoda iz  
naslova poreza na dohodak, a ova  torta, ovaj  graf, ovaj  taj, kaže ono što  sam prije 
govorio, dakle, 19 %  je samo  našeg Proračuna, kada kažem  našeg mislim na  Istarsku  
županiju, na  ovih  232.000,000,00 kuna koliko je  naš u ukupnoj  strukturi, dakle, cijelih  
onih  1,2 milijardi kuna  evidencijskih, knjigovodstvenih,  koje  smo  vidjeli  da ste dobili u  
vašim materijalima. 
 Evo, što  valja  reći,  kada smo  radili ovaj rebalans Proračuna, onda smo  htjeli taj, 
nazovimo ga višak, iako  nije to višak, nego je to bolje punjenje Proračuna, usmjeriti u 
nove projekte, u nove  programe, ja sam, evo, ovdje  6  važnih, po mom sudu, izdvojio, 
koji su  novi ili povećani. Tu prvenstveno  mislim na pomoć  gradovima i općinama za  
realizaciju  njihovih razvojnih projekata i programa za  koje nas dnevno mole  da im 
pomognemo kako  bi  mogli konkurirati prema  ministarstvima  u smislu  europskih 
projekata, kako  bi  mogli  dovršiti određene projekte, a između ostalog i  one za  koje su 
dobili prije  europska  sredstva, a sada sami ne mogu  dovršiti projekt. I to je prva točka. 
Druga, koja me  posebno  veseli  jesu  velika  sredstva , koja dalje nastavljamo ulagati  u  
istarsko  gospodarstvo. Naime, vi se sjećate ovdje  da sam ja  pričao  i rekao  točno 
slijedeću  rečenicu, da bih  volio da sva sredstva koja imamo  kroz  10 mjera za  pomoć 
gospodarstvu se brzo iscrpe, potroše, što znači da ih  je  gospodarstvo uzelo i  
apsorbiralo. To  nam se, evo, reći ću  hvala bogu  i desilo. I zato podebljavamo 
200.000,00 kuna za  povećanje konkurentnosti za bespovratna sredstva našim srednjim i  
malim gospodarstvenicima i idemo u novu  veliku  kreditnu liniju sa  dvije  komercijalne 
banke sa PDZ-eo i IKB-eom , naravno, putem natječaja  koje su odabrane, koje imaju  
kreditni  potencijal 30 milijuna kuna, a gdje će kamatna stopa  biti ispod  3 % što  koristim 
i ovu prigodu  da pozovem sve zainteresirane da se jave na taj  natječaj. Imamo  
1.486.000,00 kuna novih  koje izdvajamo za prijevoz. Zašto to radimo ? Zato jer  ne 
želimo  da roditelji osnovnoškolaca to plaćaju, država nam iz decentraliziranih  sredstava 
vraća  po, ja bih  rekao  čudnim kriterijima manje nego što  su  realni  troškovi  na javnom 
nadmetanju ovdje u  Istri, i  naravno  da trebamo mi pokriti  sve to  skupa, što  nedostaje 
do  kraja godine. 
  300.000,00 kuna je donacija za  EDIT u dogovoru  sa Primorsko-goranskom 
županijom, svaki idemo pola, kako bismo  pomogli  Talijanskoj  nacionalnoj zajednici i za 
informiranje i za obrazovanje. Smatram da je  to  naša  dužnost s obzirom na sve 
postupke koji su  prethodili prije  toga  od resornog  ministra, 100.000,00 kuna želimo 
pomoći obnovi simbola hrvatskog zajedništva Vodotornja u  Vukovaru, ka što  smo se i  
dogovorili  sa  Vukovarskim Gradonačelnikom , gdje  je  cijela Istra, samo  javni   sektor, 
gradovi, općine, Županija, preko  pola milijuna kuna, a puno, puno više će se  izdvojiti za 
simbol hrvatskog  zajedništva. Imamo  2.480.000,00  novih europskih projekata zbog 
kojih i povećavamo kratkotrajno  zaduživanje, jer znate da europske  projekte trebamo i  
prefinancirati i osigurati  15-stak  posto  svojih  sufinanciranja i  da ne idem  dalje u  
detalje, mogu  samo  reći  da ovim činom osiguravamo nove  razvojne potencijale, nove 
projekte, ali isto  tako  zadržavamo  i  sigurnost i  stabilnost ovog  našeg Proračuna, a 
kako ja   volim uvijek nekako  reći i tu evolucijsku  stranu  racionalizacije naših  vlastitih  
troškova, evo  za  sam kraj, 200.000,00 kuna smo  našli uštede u  našim troškovima koje 
smo  preusmjerili u ukupnu  masu  razvojnih projekata i programa. 
 
 SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Upravnog odjela  za  financije i  proračun IŽ, 
kaže da mora  reći da je skoro sve  rečeno, prezentacije na  sjednicama Odbora za  
gospodarstvo i  turizam i Odbor za proračun i  financije, skoro  slične, samo što je moja  
više nekako  računovodstveno  prezentirana, odnosno prikazana kroz  brojke. 
  Ukupna razina Proračuna obustavljanjem Opće bolnice Pula sada iznosi  
1.235.500.000,00 kuna. Radimo i projekte za  slijedeće proračunske godine i one su u  
tim vrijednostima, odnosno  nešto  manje u  vrijednosti 2018. godine. To nosi  povećanje 



u  svim stavkama, kao i u ukupnim prihodima, tako i u ukupnim rashodima, isto  tako i u 
onom dijelu izdataka za  kreditno zaduživanje zbog izgradnje Opće bolnice  Pula, gdje 
ćete vidjeti  da  se ta kreditna  sredstva isto iskazuju u vrijedno od  340 milijuna kuna ili 
nešto  više. 
 Imamo i neke nove  vrst prihoda i  rashoda  baš zbog  uvrštenja  novog  
proračunskog  korisnika koji  smo bili  dužni temeljem uputa Ministarstva financija od  
02.lipnja ove godine. Ta povećanja iznose 665.500,000,00 kuna. Kako iste lakše pratili 
podijelila ovu prezentaciju  na  dio što  se dešava kod  nas, odnosno u  našim upravnim 
tijelima,  i onaj  drugi  dio što se dešava kod naših proračunskih korisnika. 
  Moram reći da osim ovoga  što je Župan istaknuo usklađenje  svih prihoda, odnosno 
prvenstveno našeg poreza  na dohodak, ovdje  smo i   temeljem  vaše odluke o  
raspodjeli rezultata kod prihvaćanja  Godišnjeg Izvještaja o izvršenju  Proračuna, 
rasporedili  sredstva viška prihoda , koja su u pravilu bila više manje  namjenskog  
karakter, odnosno  sredstva pomorskog  dobar, sredstva  ostalih namjena  koje su  kao  
takve istaknute.  Ovdje imamo  usklađenja  po  svim prihodima i  rashodima  troškova i 
neka usklađenja u  segmentu  prihoda u  dijelu  Fonda za  turizam , gdje  je iskazano  
smanjenje, a u  dijelu ovog  smanjenja koje je iskazano u vrijednosti od 2 600.000,00 
kuna u  segmentu Odjela za  obrazovanje ustvari je  to prijenos  sredstava temeljem 
odluka i izgradnji, odnosno o  tekućem investicijskom održavanju, koja  su  na dnevnom 
redu  Skupštine, prijenos  proračunskih korisnika, te ćete vidjeti u  slijedećem slajdu da 
su  ustvari kod  svih proračunskih korisnika, odnosno  kod osnovnog  i  srednjem 
školstva,  ta sredstva sada kao  takva iskazuju. 
 U ovom dijelu  znači  povećanje u  dijelu  naših proračunskih  korisnika, odnosno 
ovog  povećanja od  685.500.000,00 kuna u najvećem dijelu gdje  se odnosi  na 
ustanove u  zdravstvu, prvenstveno  na  Opću  bolnicu  Pula. Kod  svih  ostalih  vrti se 
određeno usklađenje u  segmentu prijenosu  sredstava i  ovo značajno  kod 
osnovnoškolskih i  srednjoškolskih  ustanova, lociramo   sredstva za  investicije, odnosno  
održavanje tih škola  na konkretne škole , jer nas na  to obvezuje ovaj  dio proračunskog 
izvještavanja i planiranja.  
 U  segmentu našeg Proračuna slika se promijenila. Ovdje  moram istaknuti da je naš 
mali kolač  samo  19 % ove torte, 81 %  se odnosi na naše  proračunske  korisnike. 
Ovdje ću istaknuti  da praćenje  Opće bolnice  Pula u  svim segmentima njenog  
redovnog  poslovanja izazvat će dodatni angažman u  segmentu djelatnika Upravnog 
odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb, a isto  tako i u segmentu  djelatnika u  segmentu  
računovodstva, odnosno proračuna i  financija zbog  mjesečnog evidentiranja  svih  tih 
prihoda i  troškova u  našem knjigovodstvu, a vi  ćete Izvješće dobivati isto  tako i  na 
razini  Istarske županije, isto  tako i kao  konsolidirano izvješće  sa svim našim 
proračunskim korisnicima. To je  još  uvijek na evidencijskoj  razini, odnosno na knjižnoj  
razini u  većem  dijelu  kod proračunskih korisnika. 
 U  dijelu onoga  što  sam već istakla, tu  se odnosi  redovno  poslovanje bolnice  sa 
280.000.000,00 kuna, ovaj drugi dio sa 351.000.000,00, izgradnja i  opremanje.               
 Porez na dohodak  je Župan  već istaknuo,  da se ne ponavljamo, a isto  tako i o  
europskim projektima,  radi  praćenja  analitičke naplate  svih prihoda, predlažemo  
povećanje  kratkoročno zaduživanje za  5 milijuna kuna i  sukladno  tome  u  materijalima 
imate Odluku o izvršavanju  Proračuna  da bi  se ista s time pravno  uskladila. 
 Tu su  stavke, da ne  ponavljam,  sve ovo  je Župan već  istaknuo od prijevoza  
učenika do ulaganja, odnosno prijenosa  sredstava za  Vukovarski toranj i isto  tako  za  
temeljni  kapital, ulazimo u  Društvo žičare Učka.  
 U vrijednosti,  još  onaj posljednji  dio  Proračuna koji  je kao  takav zakonski, to je dio  
razvojnih programa, gdje se radi  uključivanja izgradnja Opće bolnice  Pula  znatno 
povećavaju i iznose 40 % našeg Proračuna, prvenstveno  se  povećava razina, odnosno 
mjera visoke kvalitete života, koja  sada iznosi  417.000,000 kuna.      
 Evo, čisto  u kratko. Pokušala sam se  locirati na brojke, a da se ne ponavljam u  
drugom dijelu. 
 



 PREDSJSEDNIK, otvara  raspravu  po ovoj  točki  dnevnog  reda za  klubove  
vijećnika, za  koju  se javlja  vijećnik   Damir Kajin, u  ime Kluba vijećnika  ID. 
 
 DAMIR  KAJIN, ID, kaže da smo manje više sve čuli. Istarska  županija se zadužuje 
za  31,7  milijuna kuna, od čega 9,7 milijuna kuna za  financiranje euro projekata. Ja bih  
samo  volio znati samo  kojih  ? To je kratkoročno, dugoročno i onih  22 milijuna kuna. Ali, 
eto, po prvi puta je Proračun Istarske županije  premašio iznos  od jedne milijarde kuna ili 
povećanje iznosi, kao što smo  ćuli i od  Župana i od  pročelnice, 665.500,000,00 kuna ili  
Proračun je  više nego dvostruko  veći  od  dosadašnjeg plana i on  sada bi  trebao 
iznositi  1.235.500.000,00 kuna.  Jasno, to  je  rashod, kao što smo  čuli, za  Opću  
bolnicu Pula. U  Proračunu za  2016. godinu  uvrstili  sve rashode osim Opće bolnice 
Pula. Sada to moramo učiniti, jer je Vlada Republike  Hrvatske 6.04.2016. godine 
obustavila sanaciju Opće bolnice Pula. Osobno  smatram da se to nije  trebalo  dogoditi. 
Tako  smo  diskutirali, recimo, pred mjesec dana i  da je ta sanacija i dalje  trebala na 
trošak  države ići dalje. Od 632.000.000,00 kuna vlastitih prihoda Istarska županija ovdje 
uvrštava 280.000.000,00 za  redovno poslovanje Opće bolnice, a 351.400,000,00 kuna 
za  izgradnju  Opće bolnice. Ono što  se nije spomenulo to je  svakako  dobro. Tu je i 
ovih  1.486.000,00 kuna za prijevoz učenika. 
 Što mene zanima ? To  su ove pomoći  dane u inozemstvo. Između ostalih i za «EU» 
18.000.000.00 kuna. Koliko  mi od Europske unije dobivamo  kroz  godinu dana i za što ? 
Ono što je sigurno loše, što  nam u  pravilu  Europa određuje prioritete i  onda od  toga  
nemamo neke  naročite koristi. Da li  je  Europa  ovdje izradila jednu tvornicu ili  neku 
takvu  proizvodnu investiciju. Sve uglavnom ide za  infrastrukturu, za  neke  feštice i  
slično, ali  sav materijal uvozimo. Tko  nam  radi, recimo, jedan Kaštijun ? Rade ga  Grci. 
Naši  su  podizvođači. I  mislim da o  tome valja voditi  računa. Prijevozna sredstva plan 
3,8 milijuna kuna, sada 4,4 milijuna kuna, Stručna služba plus 246.000,00 kuna, Kabinet  
Župana minus, na stranici  634, 91000,00 kuna, kroz  uštede na plaćama, to mi je  malo  
čudno, ali dobro. 
 U Istri se prihoduje prema Studiji utjecaja ili  učinka decentralizacije koju  smo  naručili 
još 2013/14. godine, nemojte me hvati za riječ, u Istarskoj županije 2013. godine 
prihodovalo 7,6 milijardi kuna, a ovdje  se potrošilo, odnosno  vratilo 6.913.000.00 kuna. 
Znači, više od onoga što se vratilo i  potrošilo, a to je otišlo u  državni proračun, određeno 
je ili je iznosilo 716.000.000,00 kuna. Za što se novac  vraćao ? Za mirovine  2 milijarde 
kuna, za zdravstvo 1,1 milijarda kuna,  za  obrazovanje 524.000.000,00 kuna, za  socijalu  
193.000.000,00 kuna itd. Rekoh prije da po prvi puta Istarska  županija svojim 
proračunom će imati na dispoziciji preko milijardu kuna ili  preko 1,2 milijarde kuna . 
 Ono što  me zanima  na to  nikako da dobijem odgovor, eto  po  treći  puta danas 
pitam : koliko  trošimo za  PR, koliko  trošimo  na intelektualne usluge, koliko  trošimo za 
medije. Ako  smo  dobili podatak  da sa 300.000,00 kuna  želimo, ja  smatram da to i  
treba,  pomoći jednome EDIT-u, oda ne vidim zašto ne bih  dobio  podatak koliko  
Istarska  županija izdvaja za medije na prostoru  Istarske županije ili  koliko  izdvajamo za  
intelektualne usluge.       
 
 PATRIZIA BOSICH, pročelnica Upravnog odjela za  međunarodnu  suradnju i  
europske integracije IŽ, zahvaljuje na pitanju u odnosu  na EU projekte, odnosno  na 
stanje  europskih projekata i  na provedbu  EU projekata od strane Istarske  županije i od  
strane institucija Istarske županije.  
 Dopustite mi, možda  5 minuta, da vam predstavim ono što je  Istarska županija  
napravila u prethodnom razdoblju, odnosno programskom  razdoblju 2007.-2013. godine 
u razdoblju  gdje smo do  sada bili najaktivniji, a aktivno se pripremamo i za period  
2014.-2020., odnosno  već  smo  neka sredstva iz  strukturni fondova  donijeli u Istru.  
 Što  se tiče provedbe europskih projekata i onih  financijskih podataka na koji se 
odnosi, odnosno koji su  predstavljeni u  ovom financijskom Izvješću Istarske županije, 
iznosi se odnose i  na projekte u provedbu  u  Istarskoj županiji i  na projekte u provedbi 
kod  Agencija  u Istarskoj županiji..Ti  se podaci odnose na  Istarsku  razvojnu  agenciju, 



na Agenciju za  regionalni   ruralni  razvoj  Istarske županije, na Istarsku  energetsku  
agenciju, na Istarsku  kulturnu  agenciju i  na Zavod  za prostorno planiranje, zato što su i 
oni  u prethodnom razdoblju imali   dva EU projekta.  
 Najveća sredstva, kao što uvijek ističemo, dobili  smo  dva prekogranična programa u 
razdoblju od 2007 do 2013. godine, a to su programa prekogranične suradnje na Jadranu 
i  Pazinatik i  program prekogranične suradnje sa Slovenijom u  Hrvatskoj.  
 Što se dešava sa dinamikom uplata od  strane tih programa ? Dešava se prvenstveno  
s potpisivanjem ugovora  nakon nekoliko mjeseci kad glavni  partner, onaj nositelj 
projekta, može prenijeti, u prethodnom  razdoblju  mogao  je prenijeti samo  30 % 
sredstava unaprijed, onoliko  sredstava koliko  su ti  programi definirali. Stoga postojala je 
potreba da  Upravni odjeli  Istarske županiju i za  agencije kratkoročnog  zaduživanja u  
odnosu  na pred financiranje svih  aktivnosti. To se odnosi, kao što  sam rekla, i na 
Županijske institucije, ali  u prethodnom  razdoblju, na primjer,  isto tako pomogli  smo  
financijski u  tom prijedlogu pred financiranja i  nekim određenim školama koja su koristila 
sredstva iz četvrte komponente instrumenta  pred pristupne pomoći, odnosno famozne 
inte u  onom dijelu  gdje su i škole sudjelovale u  tim projektima. 
 Kada se zatvaraju  ti programi ? Nažalost, i  na Sloveniji i  na Adriaticu čekali  smo, 
odnosno još uvijek  čekamo, i  više od godinu  dana povrat  sredstava nakon prihvaćanja  
završnog Izvješća  svih projekata.   
 Moram isto  tako  napomenuti da se prijenos  sredstava u  inozemstvo iz EU 
projekata provodi  samo u  onim  slučajevima kada je  Istarska županija  nositelj projekta, 
odnosno  na primjer mogu  vam navesti  dva konkretna pitanja, vrlo uspješna projekt. 
Jedan je projekt proveden od  strane našeg Upravnog  odjela za  zdravstvo i socijalnu 
skrb, uspješno proveden i  zaključen početkom ove godine Love your hart, gdje su bili 
uključeni i Albanski  partneri i Talijanski partneri, gdje su  bili uključeni  Istarski  domovi 
zdravlja i  Opća bolnica  Pula. Što je to značilo ? Značilo  je da je  Istarska  županija 
dobivala  sredstva od  strane upravljačkog tijela  programa, odnosno  dobivala je 
sredstva od  strane Talijanske  regije  Abruzzo, koja je upravljačko  tijelo programa IPA 
Adriatic i ta je sredstva  morala prenijeti  drugim partnerima u Istri i drugim partnerima u 
inozemstvu. Isto  tako  dešavalo  se na primjer na projektu  koji je provodio Upravni odjel 
za  održivi  razvoj, a upravljačko  tijelo koje se nalazi u Slovenskom ministarstvu  lokalne 
samouprave prenosilo  je ta sredstva Istarskoj županiji, Istarska županija je provodila 
dalje.      
 Što  smo  financirali iz   Europskih fondova ? Ja bi isto tako  morala imati  jednu  
posebnu tematsku  sjednicu  da vam predstavim sve uspješne projekte koje smo 
provodili, ne samo u  prethodnom periodu, koje provodimo i danas  meni  bi  trebalo  
minimalno  sat do dva da vam predstavim sve uspješne projekte koje smo proveli u  
Istarskoj županiji i u svim ostalim  agencijama, školama i institucijama. Ako želite mogu  
to pripremiti. 
 /D.Kajin: Možete to pripremiti/. 
 PREDSJEDNIK: Gospodine Kajin, ja vodim sjednicu, ne vi. Ne možete vi davati  
naloge pročelnicima, ali pripremit  će se informacija. Molim da se pripreme projekti i  da 
se dade jedno kratko pisano Izvješće  vijećnicima. Mislim da je interesantno da se svi  
detaljnije upoznaju  sa time. 
 Dajem riječ FURIU  RADINU, koji  se javio  za  pojedinačnu  raspravu, 
 
FURIO  RADIN, IDS-HNS-ZELENA STRANKA, kaže: io  voglio  ringraziare oggi  perche  
con questa manovra finanziaria la Regione Istriana, la sua Assemblea e personalmente 
lo  Zupano che  ha iniziao insieme allo  Zupano Zlatko Komadina  questo aiuto alla nostra 
Casa  editiriee, voglio  dunque ringraziare perche questo  gesto  e inportante, un  gesto  
di  solerieta' inportante economicamente, ma sopra tutto dal punta da vista morale.  
Dunque l'EDIT, L'Unione Italiana ringraziano l'Istria  come hano  ringraziato la Regione 
Literanea-montana. 
 Obično smatramo  da su  nam neke  stvari  dane i propustimo   se zahvaliti onima koji 
pružaju ruku prijateljstva. EDIT  je napravio, nakon sramotnog odgovora  Ministarstva 



kulture i općeg smanjenja sredstava,  mnoge  uštede. Podsjećam, o tome sam već ovdje  
govorio,  EDIT je smanjila linearno  plaće 25 % , umirovila  je  6 djelatnika i  nažalost 
prekinut će neke ugovore, opet, nažalost, podcrtavam, sa nekih mlađim suradnicima., 
kako sada stoje  stvari,  
 Talijanska  komponenta u  Istri, Kvarneru i  Rijeci, povijesno znana na  koga može 
računati u trenucima kada se potreba ukazuje. U  Istri se niti  ne govori o  recipročnosti, 
ona je  implicitna, među  nama nije potrebno  trošiti previše riječi, ali  treba zahvaliti. Zato  
hvala,  grazie, jer na taj način u Istri  convivenza i  dopustite mi  da  upotrijebim jednu  
staru  riječ  bratstvo, nisu  tek isprazne riječi, one su  stvarnost i one su naša snaga. 
Hvala, grazie.  
 
 SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela  za  financije i  proračun IŽ, 
kaže da će samo pojasniti u  segmentu pitanje  gospodina vijećnika Damira Kajina da u 
ovom  Proračunu  razina rashoda je zbrojena, znači, podaci Istarske županije, njenih 
proračunskih korisnika. Zao sam u onim prezentacijama odvojila stavke, a možemo izvući  
kartice reprezentacija  i  medija koje  tražite:  PR usluge  iz Proračuna Istarska  županija 
se ne plaćaju. 
 U  segmentu  povećanja kreditnih  sredstava za  5 milijuna kuna po pojedinom 
projektu je vidljivo unutar našeg Proračuna u stavkama konta 632 gdje je točno ime u  
vrijednosti 5.210.000,00. Ja ću  samo  spomenuti  izašli  s procjenom prihoda i  rashoda 
za ovu godinu došli  do  smanjenja u  segmentu određenih projekata. koji se neće 
naplatiti u ovoj godini, već će se naplatiti u  2017. godine, kao što je pročelnica Patrizia 
Bosich pojasnila,  gdje su  najveće stavke, mogu  pogledati kod projekta EU prijevoz  
1.480.000,00, kod  projekt Alpe  Enegi 1.833.000,00, znači,  još nekih  vrijednosti su, 
analitički  je dano tih 5 milijuna čak i  nešto  više, 5.210.000,00,  ali 210.000,00 kuna  smo  
iz  s0vojih  nenamjenskih  sredstava pokušali iznaći  da se  to zatori.  
 U  dijelu povećanja, ono što  ste iskazali  povećanja  stavke sredstava za  vozila, 
moram reći  da se od  tih  600.000,00  kuna, koliko  sam tada analitički  mogla pogledati, 
455.459,00 kuna odnosi na  stavku  za  hitnu  medicinu, našeg proračunskog korisnika za  
aktivnosti provođenja  njegove  redovne djelatnosti. Svi su  troškovi iskazani u  segmentu 
ukupnih proračunskih  korisnika i  nas samih. Mediji su  nam isto  tako izvučeni  analitički.  
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog  Drugih Izmjena i 
dopuna Proračuna Istarske županije za  2016. godinu,  te nakon glasanja utvrđuje da je  
Skupština  sa  27 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa, 
usvojila 
 
     D R U G E  
Izmjene i  dopune  .Proračuna Istarske  županije za  2016. godinu      
 
NAPOMENA : U nastavku je Skupština  bez   rasprave jednoglasno  donijela  akta 
od točke AD- 5 do AD-15 dnevnog  reda: 
 AD -  5 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog prvih izmjena i dopuna 
Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2016. godinu 
AD – 6 Prijedlog Odluke o proglašenju Biciklističkog puta PARENZANA 

 AD-7 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 
Istarskih ljekarni o kupnji građevinskog zemljišta za potrebe izgradnje ljekarne u 
Vodnjanu 
 
 AD – 8 Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja općini Fažana za davanje 
koncesije na pomorskom dobru 
  
 AD – 9 Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ 



 
 AD – 10 Prijedlog Odluke o davanju Lučkoj upravi Poreč na privremeno upravljanje i 
korištenje lučkog područja luke posebne namjene – sportske luke „Poreč“ na području 
Grada Poreča 
 

 AD – 11 Prijedlog Odluke o davanju na korištenje prostora Glazbenoj školi Ivana 
Matetića – Ronjgova Pula i Gimnaziji Pula  
 
 AD – 12 Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija osnovnog školstva za 2016.godinu 
 AF – 13 Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 
funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2016.godinu 

 AD – 14 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i 
srednjih škola, te učeničkih domova Istarske županije za 2016. godinu 

 AD – 15 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za 
nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2016. godinu 

 AD – 16 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaštitne                 
radionice Tekop Nova Pula za 2015. godinu 

 PREDSJEDNIIK, naglašava da sjednici prisustvuje  i v.d. . ravnateljica, gospođa 
Slavica  Jelovac, koju   i pozdravlja. 

 U  raspravi za  vijećnike   po ovoj  točki  dnevnog  reda sudjelovao je  TICIJAN 
PERUŠKO, koji naglašava da  bi iz  financijskog  izvještaja želio  dva obrazloženja. U  
bilanci se vidi da je  Zaštitna radionica akumulirala gubitak od  3.059.264,00 kune, pa  bi 
volio  znati dinamiku  nastanka takve prenesene dobiti. I  dugo pitanje, aktiva odnosno  
bilanca se povećala sa 1.359.000,00 kuna na  4.277.000,00 kuna.  Novac u  banci, 
blagajni, povećan sa  166.000,00  na  3,00 milijuna kuna, što  je  najznačajnije, a to je  
nastalo uslijed pasivnih   vremenskih  razgraničenja, odgođeno plaćanje troškova i  
prihod  budućeg razdoblja, sa 340.000,00 kuna na  3.198.454,00 kuna, pa   moli 
obrazloženje po ove dvije točke  dnevnog  reda.       

 SLAVICA JELOVAC, ravnateljica  Zaštitne radionice Tekop Nova Pula, u  odgovoru  

na pitanje  vijećnika  Ticijana Peruška, kaže da  su to  preneseni  bubici  iz  ranijih  razdoblja. 

negdje  od 2005/6. godine, koji su u tom momentu  nastali i sada se kroz vrijeme sa 

pozitivnim poslovanjem smanjuju. . Povećanje  je  nastalo, kao što  se vidjeli iz  Izvještaja, 

što se prošle godine uspjelo, zahvaljujući gospodinu  Županu, pa mu  se  zahvaljuje na 

velikoj pomoći, dobiti  od  Zavoda za profesionalnu  rehabilitaciju iz  Zagreba bespovratna 

sredstva u iznosu od  3.000.000,00 kuna, a odnose se za  namjenska  sredstva za  izgradnju 

objekta, tako  da je došlo  povećanja sredstava.  

 PREDSJEDNIK, zahvaljuje  ravnateljici Slavici  Jelovac na odgovoru. Zaključuje  

raspravu i  daje na glasanje  Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaštitne 

radionice Tekop Nova Pula za 2015. godinu,   te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština 

jednoglasno  donijela 

           Z A K L J U Č A K 



o prihvaćanju Izvještaja o radu Zaštitne radionice Tekop Nova Pula za 2015. godinu 

AD – 17 Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Zaštitne    

 Pošto  se nitko  nije javio  za  raspravu PREDSJEDNIK zaključuje raspravu i  daje  na 
glasanje  Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Zaštitne radionice Tekop 
Nova Pula, te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština jednoglasno  donijela  

     R J E Š  E N J E 

 o imenovanju Upravnog vijeća Zaštitne radionice Tekop Nova Pula 

(Lorena Brgić – predstavnica osnivača Istarske županije, Jasna Jaklin Majetić – 
predstavnica osnivača Grada Pule, Slobodan Kapor – predstavnik osnivača Saveza 
samostalnih sindikata Hrvatske) 

 PREDSJEDNIK, naglašava da se točke AD – 18  do AD – 22 odnose  na razrješenja i 
izbora u   radnim tijelima, pa  moli  gospodu Danicu Miletić, predsjednicu  Komisije za  
izbor i imenovanja, da dade kraće obrazloženje.  

AD – 18  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju potpredsjednika Odbora za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

b. Prijedlog Rješenja izboru potpredsjednika Odbora za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 

 AD  19 

a)Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za financije i proračun 
b)Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za financije i proračun 
 
AD - 20 
a)Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Odbora za pitanja antifašističkih 
boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata 
b)Prijedlog Rješenja izboru člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca 
NOR-a i branitelja Domovinskog rata 

 AD - 21 

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Odbora za međunarodnu 
suradnju i europske integracije 
b) Prijedlog Rješenja o izboru člana Odbora za međunarodnu suradnju i 

europske integracije 

 AD – 22  

a) Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Komisije za pitanja i zaštitu 
prava autohtone talijanske nacionalne zajednice 

b) Prijedlog Rješenja o izboru člana Komisije za pitanja i zaštitu prava 
autohtone talijanske nacionalne zajednice 

 



 DANICA MILETIĆ, predsjednica Komisije za izbor i imenovanja, podnijela je  Izvješće 
Komisija  za izbor i imenovanja, koja je  svoju 25. sjednicu održala 14.srpnja  2016.godine, te 
predložila Rješenja  za  točke AD-18 do  AD-22. 

 PREDJEDNIK, zahvaljuje predsjednici  Komisije za  izbor i imenovanja. Otvara 

raspravu  za  točke AD-18  do  AD- 22. 

  Pošto  se nitko  nije  javio  za  raspravu, zaključuje  raspravu i   odvojeno daje na 

glasanje  točke AD-18 do AD-22, pa  nakon glasanja   utvrđuje  da je  Skupština jednoglasno 

donijela pod 

 AD – 18.a)  

     RJEŠENJE 

o razrješenju potpredsjednika Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

graditeljstvo 

      I. 

Stjepan Mraković razrješava se dužnosti potpredsjednika Odbora za prostorno uređenje, 

zaštitu okoliša i graditeljstvo, zbog mirovanja mandata vijećnika Skupštine Istarske županije. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

AD- 18.b) 

     RJEŠENJE 
 
o izboru potpredsjednika Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo 
      I. 

Za potpredsjednika Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Istarske 

županije izabire se BOŽO DURAS. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 Ad . 19.a) 

      RJEŠENJE 

 o razrješenju člana Odbora za financije i proračun 
 
      I. 

Stjepan Mraković razrješava se dužnosti člana Odbora za financije i proračun Istarske 

županije, zbog mirovanja mandata vijećnika Skupštine Istarske županije. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 



 AD – 19. b) 

     RJEŠENJE 
 
   o izboru člana Odbora za financije i proračun 

      I. 

Za člana Odbora za financije i proračun Istarske županije izabire se BOŽO DURAS. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD – 20.a) 

     RJEŠENJER 
 
o razrješenju člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog 
rata 
      I. 

Stjepan Mraković razrješava se dužnosti člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-

a i branitelja Domovinskog rata, zbog mirovanja mandata vijećnika Skupštine Istarske 

županije. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD- 20.b) 

     RJEŠENJE 
 
o izboru člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata 
      I. 

Za člana Odbora za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog rata 

Istarske županije izabire se BOŽO DURAS. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD – 21.a) 

      RJEŠENJE 
 
o razrješenju člana Odbora za međunarodnu suradnju i europske integracije 

 
      I. 

Petra Kancijanić razrješava se dužnosti članice Odbora za Odbora za međunarodnu 

suradnju i europske integracije, zbog mirovanja mandata vijećnika Skupštine Istarske 

županije. 



      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD – 21.b) 

     RJEŠENJE 
 
 o izboru člana Odbora za međunarodnu suradnju i europske integracije 
 

      I. 

Za članicu Odbora za međunarodnu suradnju i europske integracije Istarske županije izabire 

se VEDRANA GREGOROVIĆ. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD – 22. a) 

     RJEŠENJE 
 
o razrješenju članice Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske nacionalne 
zajednice 
      I. 

Petra Kancijanić razrješava se dužnosti članice Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone 

talijanske nacionalne zajednice, zbog mirovanja mandata vijećnice Skupštine Istarske 

županije. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije". 

 AD- 22. b) 

     RJEŠENJE 
 
o izboru člana Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske nacionalne zajednice 
      I. 

Za članicu Komisije za pitanja i zaštitu prava autohtone talijanske nacionalne zajednice 

Istarske županije izabire se VEDRANA GREGOROVIĆ. 

      II. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u "Službenim novinama Istarske županije".  

 AD- 23 Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke   

    uprave Rovinj. 

 Skupština je  bez   rasprave  jednoglasno zbog isteka mandata članova upravnog 

vijeća u prethodnom sastavu koje je imenovano 2012. godine, prihvatila imenovanje 



predsjednika i članova Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj na mandat od četiri godine : 

Milan Mihovilović, predsjednik, Silvio Brunelli, član i Edi Mendica, član. 

 AD – 24 Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke          

uprave Umag-Novigrad 

 U  raspravi j su  sudjelovali  Josip  ANTON RUPNIK (ZELENI), koji predlaže da se 

točka AD-24 dnevnog  reda povuče dok  se ne usuglasi  sa   Gradom Umagom, jer u  

prijedlogu  nema predstavnika Grada Umaga. Po površini i  po  investicijama  dvije  trećine 

spada pod  Grad Umag, a jedna  trećina djelovanja   pod  Grad Novigrad. Predlaže da se  sa 

Gradom Umagom usuglasi i  nakon toga  da se prihvati prijedlog  Rješenja u  kojem će biti i  

predstavnik  Grada Umaga,  a u ovom prijedlogu  nema  predstavnika  Grada Umaga, dok, 

dapače, jedan stanuje u  Umagu, ali  radi i djeluje  u  Novigradu, a ne u  Umagu.  

 ŽUPAN IŽ, naglašava  da u  ni  jedno prijedlogu  ni  jedne Lučke uprave, nevažno  da 

li je to  Rovinj, Poreč, Umag, Novigrad, nema predstavnika  ni  jednog  grada, ali  ima 

predstavnika osnivača, u ovom slučaju, to je  Županija.  Starom Upravnom vijeću je istekao 

saziv, tri osobe  koje je ova  Županijska  skupština u prethodnom sazivu pred 4 godine 

imenovala više nisu, odnosno za  3 dana neće biti  članovi  Upravnog  vijeća i zato je 

odgovornost ove Županije da imenuje nove  osobe, osobe koje kako ste i vi  rekli žive u tim 

gradovima, da skrbe o  poslovanju  lučkih uprava. To  kao  Župan   sam učinio i  stojim i dalje  

iza svojih prijedlog, jer sam uvjeren da te osobe udovoljavaju svim karakteristikama za  rad u  

lučkoj upravi, odnosno  Upravnom vijeću.  

 PREDSJEDNIK zaključuje  raspravu i daje  na glasanje  točku  AD-23 Prijedlog 

Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj, te nakon  glasanja  utvrđuje da 

je  Skupština jednoglasno  donijela. 

      R J E Š E N J E 

  o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Rovinj  

 Skupština je zbog isteka mandata članova upravnog vijeća u prethodnom sastavu 

koje je imenovano 2012. godine, prihvatila imenovanje predsjednika i članova Upravnog 

vijeća Lučke uprave Rovinj na mandat od četiri godine i to: Milan Mihovilović, predsjednik, 

Silvio Brunelli, član i Edi Mendica, član. 

 Zatim daje na glasanje 24 Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke 

uprave Umag-Novigrad, te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština sa 30 glasova «ZA», 1 

glasom «PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA» glasa, donijela 

     R J E Š E N J E 

  o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Umag-Novigrad 

 Skupština je zbog isteka mandata članova upravnog vijeća u prethodnom sastavu 

koje je imenovano 2012. godine, prihvatila  imenovanje predsjednika i članova Upravnog 

vijeća Lučke uprave Rovinj na mandat od četiri godine i to: Alen Luk, predsjednik, Leonardo 

Palčić, član i Edvin Demark, član. 

 AD – 25 Prijedlog Odluke o  povjeravanju  ovlaštenja  Gradu  Poreču  

     za davanje koncesija na pomorskom dobru. 



 Skupština je  bez obrazloženja jednoglasno  donijela 
  
     O D L U K U 

o  povjeravanju  ovlaštenja  Gradu  Poreču za davanje koncesija na pomorskom dobru. 

 Ovim je iscrpljen  dnevni red. 

 PREDSJEDNIK zaključuje 32. sjednicu  Skupštine  Istarske županije.  Sjednica je 

zaključena u  12,28  sati.  

 

 

ZAPISNIK VODIO :                           PREDSJEDNIK SIŽ : 

IVAN KLARIĆ                                                                     VALTER DRANDIĆ  

                                                          

 

 

 

 

 


